
Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 

Képviselő-testülete 

 

Szám: ISU/577-9/2024. 

 

J e g y z ő k ö n y v  
 

Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének nyílt üléséről. 

 

A Képviselő-testületi ülés helye: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat székhelyén, (3980 

Sátoraljaújhely, Kossuth Lajos tér 5.) a Városháza Dísztermében. 

 

A Képviselő-testületi ülés ideje: 2024. március 28. napján 8:00 órakor 

 

Jelen voltak:  Szamosvölgyi Péter polgármester    

Dankó Dénes alpolgármester 

Csernai Ferencné  

Kracson Norbert 

Lukács Tamás 

Palicz István  

Pasztorniczky István 

Róth József 

Sebes Péter  

Szabó János 

Szőnyi István  

képviselők 

 

Távol volt:  Schweitzer Tamás 

   képviselő 

 

Tanácskozási joggal meghívottak: Dr. Hörcsik Richárd országgyűlési képviselő, Stumpf Imre 

Jánosné önkormányzati tanácsadó, dr. Terdik Sándor jegyző, dr. Fazekas Márk Péter aljegyző. 

Tóthné dr. Galambos Andrea a Borsod-Abaúj-Zemplén Vármegyei Kormányhivatal 

Sátoraljaújhelyi Járási Hivatal vezetője, Kuczik Júlia a Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat 

elnöke, Szebényi Gáborné a Német Nemzetiségi Önkormányzat elnöke, Balogh Ernő a Roma 

Nemzetiségi Önkormányzat elnöke, Kababik Edina a Városvédő és Szépítő Egyesület elnöke. 

Bartus István Főépítész, Greskóné Tóth Erika osztályvezető, dr. Madák Tímea osztályvezető, 

Matisz István osztályvezető, Jánosi Attila osztályvezető. dr. Dsupin Róbert r. ezredes 

kapitányságvezető.  Bukó András a Sátoraljaújhelyi Polgárőr Egyesület elnöke, Dr. Kovács 

Péter felelős akkreditált közbeszerzési szaktanácsadó, Szabadka Sándor az Equans 

Magyarország Kft. távhő üzletágvezetője, Kőrösi Ádám a Magas-hegyi Turisztikai és 

Sportközpont igazgatója, Budainé Bodnár Edit a Sátoraljaújhelyi Kossuth Lajos Művelődési 

Központ intézményvezetője, Nagyné Szentesi Mónika a Sátoraljaújhelyi Városi Könyvtár 

intézményvezetője. 

 

Tanácskozási joggal jelen voltak: Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó, dr. Terdik 

Sándor jegyző,dr. Fazekas Márk Péter aljegyző, Greskóné Tóth Erika osztályvezető, dr. Madák 

Tímea osztályvezető, Matisz István osztályvezető, Jánosi Attila osztályvezető. dr. Dsupin 

Róbert r. ezredes kapitányságvezető, Vizsolyi Csaba r. ezredes a Borsod-Abaúj-Zemplén 

Vármegyei Rendőr-főkapitányság hivatalvezetője. Dr. Kovács Péter felelős akkreditált 

közbeszerzési szaktanácsadó, Szabadka Sándor az Equans Magyarország Kft. távhő 

üzletágvezetője, Kőrösi Ádám a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont igazgatója, Budainé 
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Bodnár Edit a Sátoraljaújhelyi Kossuth Lajos Művelődési Központ intézményvezetője, Nagyné 

Szentesi Mónika a Sátoraljaújhelyi Városi Könyvtár intézményvezetője. 

 

Jegyzőkönyvvezető: Obráz Béláné 

 

Az ülés tervezett napirendi pontjait a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza. 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: köszöntötte a képviselő-testület tagjait, a megjelenteket és 

az ülést megnyitotta. Megállapította, hogy a testület határozatképes, mert 12 képviselőből 11 

képviselő jelen van. Javasolta, hogy a 3. napirendi pont a napirend előtti tájékoztató előtt 

kerüljön megtárgyalásra, a további napirendi pontok változatlanul hagyása mellett. 

Megkérdezte, hogy van-e valakinek egyéb javaslata a napirendeket illetően. 

 

Pasztorniczky István képviselő: kérte a Kérdés napirend felvételét. 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: a Kérdés napirend felvételre kerülhet az Egyebek napirend 

elé. Tekintettel arra, hogy képviselő úr három külön kérdést nyújtott be, technikai akadályok 

léptek fel. A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló törvény mindenkire egyformán 

vonatkozik. Tartalmazza, hogy a vagyonnyilatkozatot mindenki határidőre leadja, mert 

ameddig a vagyonnyilatkozat leadásra nem kerül, addig nem gyakorolhatja a képviselő az ebből 

fakadó jogait. Az utóellenőrzés során kiderült, hogy képviselő úr vagyonnyilatkozata tavalyi. 

A törvény szerint nem gyakorolhatja képviselői jogait a jelenlegi ülésen, vagy amíg ki nem 

cseréli a vagyonnyilatkozatát. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: az Mötv. 39.§-a határozza meg a vagyonnyilatkozat-tételi eljárásról 

szóló rendelkezéseket, mely szerint a vagyonnyilatkozat-tételének elmulasztása esetén 

annak benyújtásáig az önkormányzati képviselő e tisztségéből fakadó jogait nem 

gyakorolhatja, tiszteletdíjat, természetbeni juttatást, költségtérítést nem kaphat. A 

vagyonnyilatkozatot a szervezeti és működési szabályzatban erre kijelölt bizottság tartja 

nyilván és ellenőrzi. Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzata 

szerint az Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottság ellenőrizte a 

vagyonnyilatkozatokat, melynek során bizottság megállapította, hogy Pasztorniczky István 

képviselő úr a 2023. évi vagyonnyilatkozatát adta le, és ezáltal a tavalyi vagyonnyilatkozata 

került feltöltésre a város honlapjára. 2024. évi vagyonnyilatkozatot csak a hozzátartozóira 

vonatkozóan nyújtott be.  

 

Pasztorniczky István képviselő: az előző ülésen a bizottság beszámolt arról, hogy minden 

képviselő rendben leadta vagyonnyilatkozatát. Azóta nem volt olyan ülés, amelyen bárki 

ellenőrzést kért volna. Jogszabálysértés történt azáltal, hogy utólag került ellenőrzésre. Az 

Ügyrendi bizottság tartja nyilván a vagyonnyilatkozatokat, a lefolytatott eljárásról tájékoztatja 

a képviselő-testületet. Meghívót erre nem kaptak. Elképzelhető, hogy nem javította át a 

dátumot, ezt a jelenlétében kellene megállapítani. Amennyiben probléma merül fel, össze kell 

hívni a bizottságot, a bizottsági vizsgálat után lehetnek jogosak a törvényben leírtak.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: jelenleg képviselő úrnak nincs érvényes 

vagyonnyilatkozata, a törvényt be kell tartani. Van lehetőség megtekinteni a leadott 

vagyonnyilatkozatot. Valószínű, hogy felcserélte leadáskor a 2023. évi és a 2024. évi 

nyilatkozatot. 

 

Tekintettel arra, hogy további javaslat nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter polgármester 

javasolta az ülés módosított napirendjének elfogadását. 
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S z a v a z á s :  a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 10 igen szavazattal, – egy 

képviselő nem vett részt a szavazásban – elfogadta az ülés módosított napirendjét az 

alábbiak szerint: 

 

Napirendi pont: 

 

1. Előterjesztés a közbiztonság helyzetéről, valamint a közbiztonság javítása 

érdekében tett intézkedésekről szóló 2023. évi beszámoló elfogadására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

 

Napirend előtt: 

Tájékoztató a két testületi ülés közötti időszak legfontosabb eseményeiről és a tett 

intézkedésekről (szóban) 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

 

Napirendi pontok: 

 

2. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

Szervezeti és Működési Szabályzata megalkotására 
Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

3. Előterjesztés a személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátásokról szóló 

11/2022.(VI.28.) önkormányzati rendelet módosítására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

4. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 2023. évre vonatkozó 

közbeszerzési beszámolójának elfogadására, valamint a 2024. évi közbeszerzési 

terv elfogadására 

Előterjesztő: Dr. Kovács Péter felelős akkreditált közbeszerzési szaktanácsadó 

5. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi távhő rendszer koncessziós szerződésében foglalt 

kötelezettségek 2023. évi végrehajtásáról szóló tájékoztató elfogadására  

Előterjesztő: Szabadka Sándor távhő üzletágvezető, Equans Magyarország Kft. 

6. Előterjesztés a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont 2023. évi működéséről 

szóló beszámolójának elfogadására 
Előterjesztő: Kőrösi Ádám igazgató 

7. Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Kossuth Lajos Művelődési Központ 2023. évi 

tevékenységéről szóló beszámolójának és 2024. évi munkatervének elfogadására 

Előterjesztő: Budainé Bodnár Edit intézményvezető 

8. Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Városi Könyvtár 2023. évi munkájáról szóló 

beszámolójának és 2024. évi munkatervének elfogadására 

Előterjesztő: Nagyné Szentesi Mónika intézményvezető 

9. Előterjesztés az Önkormányzat által nyújtott támogatások felhasználásáról szóló 

tájékoztató elfogadására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

10. Előterjesztés a települési önkormányzatok rendkívüli önkormányzati 

támogatására vonatkozó igény benyújtására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

11. Előterjesztés a Zemplén Médiacentrum Közhasznú Nonprofit Kft. felügyelő 

bizottsági tagjainak megválasztására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

12. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi IV. számú felnőtt háziorvosi körzet területi ellátási 

kötelezettséggel történő feladatellátására vonatkozó helyettesítési szerződés 

módosítására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző  
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13. Előterjesztés intézményi átszervezés véleményezésére 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

14. Előterjesztés önkormányzati vagyonhasznosításra 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

15. Előterjesztés az Újhelyi Gazdálkodási Kft. tulajdonát képező vagyonhasznosításra 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

16. Előterjesztés egyszeri – betegség kezeléséhez nyújtott – vissza nem térítendő 

támogatás biztosítására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

17. Előterjesztés a magyar gyermekvédelmi rendszer szigorítására 
Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

18. Előterjesztés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztató 

elfogadására 

Előterjesztők: Szamosvölgyi Péter polgármester és dr. Terdik Sándor jegyző 

19. Kérdés – Pasztorniczky István képviselő  

20. Egyebek 

 

Zárt ülésen: 

 

1. Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Egyesített Szociális Intézmény gazdasági vezetői 

álláshelyére beérkezett pályázat elbírálására  
Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

2. Előterjesztés önkormányzati vagyonhasznosításra 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

 

 

 

1. Napirendi pont: Előterjesztés a közbiztonság helyzetéről, valamint a közbiztonság 

javítása érdekében tett intézkedésekről szóló 2023. évi beszámoló elfogadására 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: köszöntötte dr. Dsupin Róbert r. ezredes kapitány urat és 

a vármegyei főkapitányság hivatalvezetőjét Vizsolyi Csaba r. ezredes urat. Megkérdezte dr. 

Dsupin Róbert r. ezredes kapitány urat és dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e kiegészíteni 

valójuk a napirendi pont kapcsán.  

 

dr. Dsupin Róbert r. ezredes: tapasztalták az infláció és a háború hatását, melynek 

következtében a vagyon elleni bűncselekmények száma megemelkedett. Átszervezések 

történtek, sokkal gyorsabban és eredményesebben kellett dolgozniuk. Három bűncselekmény 

kategória okoz nagyobb problémát ebben az évben. Az egyik a pszichoaktív anyagokkal 

kapcsolatos bűncselekmények, ezzel kapcsolatban két terjesztő van előzetes letartóztatásban, 

igyekeznek a fogyasztói magatartást is ellehetetleníteni. Átszervezték a feldolgozó egységüket, 

ezentúl egy vezető irányításával három fő foglalkozik ezen ügyeknek a felderítésével. A 

második kategória az online csalásokkal történő bűnözés, melynek száma évről évre növekszik. 

Kérte a lakosságot, hogy ezekben az esetekben minél hamarabb értesítsék őket. Vannak 

kollégák, akik erre speciális képzést kaptak. Az online csalások megelőzésében nagy szerepe 

van a kommunikációnak, a propagandának. A harmadik országos feladat, a kiskorúak sérelmére 

elkövetett visszaélések visszaszorítása, forró nyomon indulnak, mindent elkövetnek azért, hogy 

végére járjanak az eseteknek. Megköszönte a képviselő-testületnek, az intézményvezetőknek, 

a sajtónak a segítségét, remélte, hogy még jobb lesz az együttműködés.  

 

Ügyrendi kérdés következett.  
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Pasztorniczky István képviselő: megkérdezte, hogy mikor állapították meg a hiányosságot, 

erről született-e határozat, értesítették-e róla. Amennyiben nem, javasolta, hogy függesszék fel 

az ülést és soron kívül döntsön az Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottság.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: nem a hivatal vezetője, nem tudja mikor került 

megállapításra a hiányosság.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: az Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottság feladata, 

hogy ellenőrizze a vagyonnyilatkozatok leadását, nem kötelessége a leadáskor a tartalmát 

vizsgálni. A honlapra történő feltöltést követően jelezte elnök úr a felülvizsgálat során 

tapasztaltakat, miszerint Pasztorniczky képviselő úr tavalyi vagyonnyilatkozata szerepel a 

honlapon. Valószínűleg összecserélésre került a két év nyilatkozata, és a 2024. évi 

vagyonnyilatkozatot vitte haza. Mindez a tegnapi nap folyamán derült ki. Polgármester úr is 

elmondta, hogy amíg nem adja le a 2024. évi nyilatkozatát, addig nem gyakorolhatja képviselői 

jogait.  

 

Pasztorniczky István képviselő: abban hibázott, hogy nem nézte meg a boríték tartalmát, mit 

kapott vissza. Keveredés történhetett, mivel egyszerre zajlott a 2024. évi vagyonnyilatkozat 

leadása és a 2023. évi vagyonnyilatkozat visszaadása.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: haza lehet menni, megnézni, hogy melyik 

vagyonnyilatkozat van otthon. A 2024. évi nyilatkozatot az Ügyrendi, Nemzetiségi és 

Városüzemeltetési Bizottság elnökének le kell adni.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a törvényben nem szerepel az, hogy az Ügyrendi, Nemzetiségi és 

Városüzemeltetési Bizottság határozata szükséges. Amíg nincs érvényes vagyonnyilatkozata 

leadva, addig nem gyakorolhatja képviselői jogait.   

 

Kérdések következtek a közbiztonság helyzetéről, valamint a közbiztonság javítása érdekében 

tett intézkedésekről szóló 2023. évi beszámoló elfogadására vonatkozó előterjesztéshez.  

 

Dankó Dénes alpolgármester: az 1. melléklet szerint különböző diagramok mutatják 2010-től 

a lopás, a lakásbetörés és a csalás jelentős emelkedését. A lopás esetében a számok 98-ról 140-

re, a feljelentések száma 280-ról 290-re emelkedtek. Megkérdezte, hogyan lehet az, hogy a 

lopások száma 42-vel, a feljelentések száma azonban csak 10-el emelkedett.  

 

Róth József képviselő: megkérdezte, hogy Sátoraljaújhelyben lesznek-e kínai rendőrök. 

 

dr. Dsupin Róbert r. ezredes: az éves beszámolót az egységes nyomozati és ügyészségi 

statisztika alapján a befejezett ügyek szerint készítik. Csúszás van az ügyek elrendelése és 

befejezése között. Igyekeznek gyorsan dolgozni, minél hamarabb befejezni az ügyeket, hogy 

csökkentsék az ügyterhet. Úgy gondolta, hogy az elrendelt ügyek száma jobban érdekelné a 

képviselő-testületet. A kínai rendőrökkel kapcsolatban elmondta, hogy létezik a 

Belügyminisztériummal között megállapodás, ennek helyi megvalósulására nem kaptak jelzést, 

értesítést.  

 

Vélemények következtek. 

 

Szabó János képviselő: szemtanúja volt egy rendőri intézkedésnek, amely szakszerű és gyors 

volt. Bolti lopás történt, a három elkövetőből kettő fiatalkorú. Intézkedés történt, feljelentés 

nem, a rendőröknek vissza kellett vinni a fiatalokat az intézetbe, ahonnan elszöktek.  
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Palicz István képviselő: kapitány úrral együtt ülnek a közrend és közbiztonsági munkacsoport 

ülésén, ahol nyíltan beszélnek a helyi problémákról. Az általános közérzet a statisztikától 

független, ezen a téren van javítani való. Rendezvény után a posta környékén olyan személyek 

vannak, akik mellett sötétben egy fiatal vagy egy nő nem merne elmenni. A koldusok járják a 

várost. Az autósokat ellenőrzi a rendőrség, azonban a kerékpárosokat és a gyalogosokat is 

ellenőrizni és figyelmeztetni kellene a szabályos közlekedésre. Volt egy jó program, amely 

során egy rendőr havonta, kéthavonta járta a város egyes részeit a körzet képviselőjével, aki 

rámutatott helyszínekre, amelyek nagyobb figyelmet igényelnek. Kérte, hogy vizsgálják meg, 

hogyan lehetne visszaállítani a programot.  

 

Csernai Ferencné képviselő: szociális területen tapasztalják, hogy a pszichoaktív anyagok 

használata megnövekedett. Vita tárgya, hogy tiltó listán van-e a szer, amely alapján elindulhat-

e az eljárás. A jogszabály változtatása, szigorítása elősegíti majd a rendőrök munkáját. Azt 

tapasztalják, hogy bódult állapotban vannak a szülők, és ezekben a családban  kiskorú 

személyek is élnek. Nem tudnak intézkedni, nem tudják, hogy a szülők milyen szernek a hatása 

alatt állnak. A kiskorúak védelme érdekében eljárásrend kidolgozására van szükség, ezzel 

kapcsolatban további konzultációt kért a munkacsoporttól.  

 

Pasztorniczky István képviselő 8:30 órakor távozott az ülésről.  

 

Dankó Dénes alpolgármester: a beszámoló a hivatalos állapotot tükrözi, ugyanakkor a 

lakosság különféle cselekményekkel kapcsolatos hatékonyság érzete ettől eltérő. A 

fogadóórákon és a városban járva azt tapasztalják, hogy azért szaporodnak meg a 

bűncselekmények, mert szüksége van a pénzre annak, aki a kábítószernek nem minősülő 

pszichoaktív szerekkel él. A másik oldalról megvizsgálva, feltűnő, hogy bizonyos családok 

szemmel láthatóan, nagymértékben gyarapodnak, ingatlanokat vesznek, nagyméretű 

gépjárművekkel közlekednek, mindenki tudja, hogy a pszichoaktív szerek terjesztéséből, 

előállításából származik a bevételük. Sátoraljaújhely határváros, térségi csomópont, ez a fajta 

bűncselekmény egyre nagyobb mértéket ölt. A képviselő-testületet és a város lakóit az érdekli, 

hogy mi a valós helyzet. Mindezzel párhuzamba állítható a közterületen elhelyezett rengeteg 

szemét. Tudni levő, hogy egyesek vállalják pár ezer forintért, hogy kitakarítják a területet, 

elviszik a szemetet, csak az a Ronyva patak partján köt ki, pl. a Bihari utcán térd magasságig 

ér a szemét. Ezért a pénzért ugyancsak pszichoaktív szereket vásárolnak. Kérte kapitány urat, 

hogy minderre nagyobb figyelmet szenteljenek, amennyiben a rendőrségen belül előrehaladott 

állapot van, arról kéri a megfelelő tájékoztatást. 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: vannak eredmények. Olyan bűncselekmény nincs, 

amelynek mértéke, minősége felborítaná az emberek nyugalmát.  A bódító szerek árusítása, 

tárolása, terjesztése kapcsán már középiskolából kaptak két levelet, melyek továbbításra 

kerültek a kapitányság és a Belügyminisztérium felé. Ok-okozati összefüggés van a kisebb-

nagyobb lopások, a szemét terjedése és a szerek használata között. Sátoraljaújhelyben ez irritáló 

problémává vált, amelynek határt kell szabni. Az önkormányzat tájékoztató programokat 

nyújthat, a beérkező információkat továbbíthatja, egyedül a rendőrség tud eredményeket 

felmutatni. Sajnos látják, tapasztalják a pedagógusok a szülőknél, adott esetben már a diákoknál 

is a bódult állapotot. Kérte kapitány urat intézkedési terv vagy akcióterv kidolgozására, ezen 

bűnözési ág visszaszorítására, megszüntetésére Sátoraljaújhelyben. A következő ülésen, akár 

zárt ülés keretében beszéljenek erről a beszámoló kapcsán. A terjesztők hivalkodó módon élnek 

bevételükből, melyekkel tönkre tesznek embereket, családokat, adott esetben gyerekeket.  

 

dr. Dsupin Róbert r. ezredes: megköszönte az építő javaslatokat. Csoportot alakítottak ki a 

pszichoaktív anyagok felderítésére, visszaszorítására. A megyében elsőként állt össze ez az 

egység, és egy megyei felderítő kolléga is áthelyezésre kerül. Nem helyi problémáról van szó, 
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hanem városokon, megyéken átívelő jelenségről. Sajnos bizonyos családokban az alkoholt 

kiváltotta a pszichoaktív szer és ezeknek az ára olcsóbb, mint az alkoholé. A fiatalkorúakkal 

kapcsolatban más eljárásrend él, pszichológust és a törvényes képviselőt kell bevonni. 

Tettenéréskor értesíteniük kell az illetékes gyermekvédelmi szervet. Központilag összeállított 

pontok szerint kell összeállítani a beszámolót, a felszabaduló erőket igyekszik a járőrözésre 

fordítani. Vagyonosodási vizsgálatokat kellene indítványozni. Remélte, hogy a törvényalkotók 

is felfigyelnek erre a problémára. Hozzátette, hogy folyamatosan reagálnak az eseményekre, 

valamint változott a tevékenységük mérési pontrendszere. 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: a következő ülésen átbeszélik az intézkedési tervet, majd 

ezt követően döntenek a beszámoló elfogadásáról. 

 

 

Dankó Dénes alpolgármester 8:50 órakor távozott az ülésről.  

 

 

Tájékoztató a két testületi ülés közötti időszak legfontosabb eseményeiről és a tett 

intézkedésekről (szóban) 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: 2024. február 15-én Vármegyei Közgyűlésen vett részt 

Miskolcon, február 17-én Miniszterelnök úr évértékelőjén vettek részt a Várkert Bazárban. 

Február 21-én a Hír TV forgatott Sátoraljaújhely városában. Február 22-én az Abaúj-Zempléni 

Társulás Ülése zajlott Sárospatakon. Február 26-án a Kommunista Diktatúra áldozatairól 

emlékeztek meg hagyományos módon, ahol alpolgármester úr mondott beszédet. Február 27-

én az Egyesített Szociális Intézményben szakmai tanácskozás, valamint az észlelő és 

jelzőrendszer tagok együttműködésének éves értékelésére került sor. Megköszönte a 

munkájukat, hiszen lelkiismeretesen, pszichikai megterhelés mellett dolgoznak. Tapasztalják a 

családokban a pszichoaktív szerek hatását. Kérte, hogy a második félévben külön napirendi 

pontként tárgyaljanak erről, akár zárt ülés keretében. Február 28-án a geotermikus beruházással 

kapcsolatban egyeztetett, majd interjút adott a Szabad Föld hetilap részére a Nemzeti 

Összetartozás Hídjáról. Február 29-én a Tokaj-Borvidék Fejlesztési Tanács ülésén vett részt 

Mádon. Március 1-jén az Egri Érsekségen egyeztetett Cseppelényi György boldoggá avatása 

ügyében, március 2-án Lavotta Verbunkos Kamarazenei Est került megrendezésre a 

Díszteremben. Március 3-án az Andrássy Év záró programja került megrendezésre Tiszadobon, 

március 5-én a XX. Polgárvédelmi Világnap eseménye zajlott a Díszteremben. Március 6-án a 

Sátoraljaújhely és Hegyköz Együttműködéséért Egyesület ülésén vett részt Pálházán, majd 

nőnapi köszöntőt mondott a Kossuth Lajos Művelődési Központ Nyugdíjas Klubja tagjainak. 

Március 6-án a Polgármester Ösztöndíjának átadására került sor a Georgikon tanulója, Erdei 

Márk részére és az Árpád Vezért Gimnázium tanulója, Matolcsy Fanni részére. Ugyanezen a 

napon az Oroszi Xénia Nyugdíjas Klub tagjait köszöntötte nőnap alkalmából. Március 7-én 

egyeztetés zajlott a Bortemplom beruházással kapcsolatosan. Március 8-án hagyományos 

Nőnapi virágosztás volt a városban, majd ünnepi műsor a Művelődési Központ 

Pódiumtermében. Március 11-én Pásztor Istvánnét köszöntötte 90 születésnapja alkalmából. 

Március 12-én az RTL Klub a városról, a város idegenforgalmáról készített anyagot. Március 

13-án Újbor kóstoló rendezvény zajlott a díszteremben, majd a Vármegyei Ünnepi 

Közgyűlésén vett részt Miskolcon. Március 14-én Sajtónapi rendezvény került megrendezésre 

a gróf Andrássy Teremben. Március 17-én a Lavotta Kamarazenekar Jubileumi Hangversenyét 

hallgathatták a Díszteremben. Március 18-án egyeztetésen vett részt az Energiaügyi 

Minisztériumban. Március 19-én a térítési díjakkal kapcsolatos megbeszélés zajlott. Március 

20-án a Polgármester Ösztöndíjának átadására került sor a Kossuth Lajos Gimnázium tanulója 

Géczi Márk részére és a Trefort Szakképző Iskola tanulója Jestrebi Stella részére, ugyanezen a 

napon dr. Kőmívesné dr. Sohajda Mária főorvos asszonyt köszöntötte állami kitüntetése 
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alkalmából. Március 21-én Rákóczi Vetélkedőt tartottak a Díszteremben, a Városvédő és 

Szépítő Egyesület szervezésében. Ugyanezen a napon választmányi ülés volt a 

Vármegyeházán, majd az Abaúj-Zempléni Hulladékgazdálkodási Társulás ülése Sárospatakon. 

A Hollywood-i Magyar Gyökerek rendezvénye zajlott a Budapesti Origó Filmstúdióban, ahol 

a várost aljegyző úr képviselte. Március 22-én Tóth Zsolt polgárvédelmi parancsnokot 

köszöntötte kitüntetése alkalmából, aki a 2023. év tisztje lett a polgárvédelem területén. 

Március 23-án a Rákóczi Táborban felvidéki beiskolázási program keretében volt rendezvény 

a határon túli, felvidéki és szlovák magyar iskolák és óvodák bevonásával, hozzátette, hogy az 

elmúlt éven emelkedett a magyar nyelvű iskolába beíratott gyermekek száma Szlovákiában. 

Március 24-én Rákóczi Fejedelem Születésnapi Rendezvényén vettek részt Borsiban, március 

26-án Bűnmegelőzési Konferenciát rendeztek a Kossuth Lajos Művelődési Központ 

Pódiumtermében, telefonos és számítógépes csalásokról adtak tájékoztatást az időseknek. 

Hozzátette, hogy Erkélyfelújítás-pályázatot hirdet Sátoraljaújhely Város Önkormányzata azon 

tulajdonosoknak, akik műemlékvédelmi erkélyekkel rendelkeznek, az önkormányzat 

hozzájárul ezeknek a felújításához, megóvásához. Továbbá „Terülj, terülj asztalkám” címmel, 

a húsvét jegyében közönségdíj kerül meghirdetésre a Legszebb Karácsonyfa programhoz 

hasonlóan. Lehet küldeni a húsvéti asztalokról a fényképeket.  

 

Dankó Dénes alpolgármester 8:58 órakor visszaérkezett az ülésre.  

 

Palicz István képviselő 8:58 órakor távozott az ülésről.  

 

 

2. Napirendi pont: Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-

testületének Szervezeti és Működési Szabályzata megalkotására 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztést illetően. 

 

Palicz István képviselő 9:00 órakor visszaérkezett az ülésre.  

 

Pasztorniczky István képviselő 9:01 órakor visszaérkezett az ülésre.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: kiküldésre került minden képviselő számára az önkormányzat 

Szervezeti és Működési Szabályzata azzal, hogy a véleményüket, javaslatukat küldjék meg 

részére. Kettő képviselő küldött szövegszerű módosítást, majd határidőn túl még két képviselő 

küldött módosítási javaslatot. A módosítások száma és a mellékletek átdolgozása szükségessé 

tette új szabályzat kiadását. 2024. október 15. után kötelező lesz a Szervezeti és Működési 

Szabályzat felülvizsgálata. A függelékek megszűntek a jogalkotásról szóló 2010. évi CXXX 

törvény alapján és a LocLex rendszernek való megfelelés miatt. Különböző rövidítések jelentek 

meg, az „ülés vezetője” kifejezés egységesítésre került. A képviselői javaslat szerint a 

képviselő-testületi ülés feltöltése a honlapra, a YouTube csatornára nem került a szabályzatba. 

Az előterjesztők köre a főépítésszel került kiegészítésre. A rendbontási szakasz átdolgozásra 

került, mely szerint: „rendre utasíthatja azt, aki a Képviselő-testülethez méltatlan magatartást 

tanúsít, mások hozzászólását közbeszólással, bekiabálással vagy egyéb módon megzavarja”. 

Szóbeli kiegészítést nemcsak az előterjesztés készítője, hanem az általa megbízott személy is 

megteheti.  A felszólalási időpontokra és időtartamokra érkezett javaslat nem került a 

szabályzatba. A határozat kereshető formátumban történő feltöltése a honlapra lehetséges, 

azonban a betűrendes keresés nem garantálható. A honlapra feltöltött jegyzőkönyvek minden 

határozatot tartalmaznak. Az önként vállalt feladatok közé bekerültek a Magas-hegyi 

Turisztikai és Sportközpont sporttal kapcsolatos feladatai, és az Újhelyi Gazdálkodási Kft. mint 

társasházkezelő feladatai. A hulladékgazdálkodás az önkormányzati hatáskörből kikerült, 
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ezáltal a Szervezeti és Működési Szabályzatból is. A mellékleteknél a jegyzői hatáskörből 

kikerült „a lakásbérleti jogának másik lakásbérleti vagy tulajdonjogára történő cseréjéhez való 

hozzájárulás megadása”. Képviselői javaslatra a Polgármesteri Hivatal Szervezeti és Működési 

Szabályzata is módosításra kerül. Az önkormányzati tanácsadó áthelyezésre kerül az 

önkormányzat szabályzatába, tekintettel arra, hogy a tanácsadónak a polgármester a 

munkáltatója. Továbbá az Mötv. 42.§ (2) bekezdése alapján az át nem ruházható hatásköröknél, 

az Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottság az SzMSz-ben megadott feladata 

módosításra került, nem dönt a Polgármesteri Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatáról, 

hanem jóváhagyásra a képviselő-testület elé terjeszti. 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Sebes Péter képviselőt, hogy ismertesse az Ügyrendi, 

Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottság döntését. 

 

Sebes Péter képviselő: ismertette az Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottság 

döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 8 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára azokkal a kiegészítésekkel, 

amelyeket jegyző úr ismertetett. 

 

Pasztorniczky István képviselő átadta Sebes Péter képviselőnek az Ügyrendi, Nemzetiségi és 

Városüzemeltetési Bizottság elnökének a vagyonnyilatkozatát.  

Sebes Péter elnök a vagyonnyilatkozat megfelelőségét ellenőrizte, rendben találta.  

 

Kérdések, vélemények következtek. 

 

Pasztorniczky István képviselő: megkérdezte, hogy a módosító javaslatai beépítésre kerültek-

e, többségük stilisztikai javaslatok voltak, valamint időpontokra volt javaslata.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: igen, beépítésre kerültek.  

 

Kracson Norbert képviselő: javaslatot tett a Polgármesteri Hivatal Szervezeti és Működési 

Szabályzata kapcsán, mely szerint adott vagy választott képviselőt milyen esetekben vonják be 

az előkésztő folyamatokba. Úgy gondolta, hogy a Polgármesteri Hivatal Szervezeti és 

Működési Szabályzata a következő ülésen kerül megtárgyalásra.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester javasolta a képviselő-testületnek a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 

Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló önkormányzati rendelet 

megalkotását. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 10 igen és 1 nem szavazattal, 

az alábbi rendeletet alkotta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

5/2024. (III.28.) önkormányzati rendelete 

Szervezeti és Működési Szabályzatáról 

 

A rendelet a jegyzőkönyv 1. mellékletét képezi.  

 

 

3. Napirendi pont: Előterjesztés a személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátásokról 

szóló 11/2022.(VI.28.) önkormányzati rendelet módosítására 
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Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztést illetően. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: minden év április 1–ig van lehetőség az intézmények térítési 

díjainak felülvizsgálatára, és annak esetleges módosítására. A Sátoraljaújhelyi Egyesített 

Szociális Intézmény ellátási formánként elvégezte az önköltség és intézményi térítési díj 

számítását, mely az előterjesztés mellékletét képezi. 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Csernai Ferencné és Sebes Péter képviselőket, hogy 

ismertessék a Szociális és Egészségügyi Bizottság és az Ügyrendi, Nemzetiségi és 

Városüzemeltetési Bizottság döntését. 

 

Csernai Ferencné képviselő: ismertette a Szociális és Egészségügyi Bizottság döntését, mely 

szerint a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Sebes Péter képviselő: ismertette az Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottság 

döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 9 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra 

javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Vélemények következtek. 

 

Csernai Ferencné képviselő: a szociális törvény szerint minden év április 1–ig felül kell 

vizsgálni az intézményi térítési díjat. A korábbi évek gyakorlatától eltérően a javaslat nem a 

nyugdíjemelés mértéke alapján készült. Megnézték a hasonló intézményeket, hogy milyen 

díjakkal számolnak, ezekhez viszonyítva a javasolt emelés mértéke 15%. Szociális 

étkeztetésről, szociális alapon történő támogatásról van szó, 240 ezer forinttól fizetik a 

maximum térítési díjat, ami 990,- Ft a kiszállítással együtt, egy ellátottra vonatkoztatva, akinek 

alacsonyabb a nyugdíja, az kevesebb összegű térítési díjat fizet. 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: meg kellene nézni, hogy amennyiben ugyanazon 

színvonalon gazdálkodnak, mint eddig, az emelés összege ne legyen 10% felett. 

 

Csernai Ferencné képviselő: javasolta, hogy a bentlakásos intézményi ellátás térítési díjának 

vonatkozásban az 5.175,- Ft/nap helyett 4.950,- Ft/nap legyen meghatározva. A törvény alapján 

meg kell határozni az étkezéssel együtt vagy anélkül kérhető ellátást. Az étkezés nélküli összeg 

750,- Ft/nap összeggel lenne kevesebb.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta a személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátásokról 

szóló 11/2022.(VI.28.) önkormányzati rendelet módosítását az elhangzott módosítás szerint. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 10 igen szavazattal, 1 

képviselő nem szavazott – egyhangúlag – az alábbi rendeletet alkotta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

6/2024. (III.28.) önkormányzati rendelete 

a személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátásokról szóló 11/2022. (VI.28.) 

önkormányzati rendelete módosításáról 

 

 

A rendelet a jegyzőkönyv 2. mellékletét képezi. 



11 

 

 

4. Napirendi pont: Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 2023. évre 

vonatkozó közbeszerzési beszámolójának elfogadására, valamint a 2024. évi 

közbeszerzési terv elfogadására 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte Dr. Kovács Péter felelős akkreditált 

közbeszerzési szaktanácsadót, hogy van-e kiegészíteni valója az előterjesztést illetően. 

 

Szóbeli kiegészítés nem történt.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Lukács Tamás és Palicz István képviselőket, hogy 

ismertessék a Pénzügyi Bizottság és a Gazdasági, Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási 

Bizottság döntését. 

 

Lukács Tamás képviselő: ismertette a Pénzügyi Bizottság döntését, mely szerint a bizottság 

megtárgyalta, és 7 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az előterjesztést a 

képviselő-testület számára. 

 

Palicz István képviselő: ismertette a Gazdasági, Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási 

Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, egyhangúlag 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Kérdések következtek.  

 

Kracson Norbert képviselő: megkérdezte, hogy a Károlyi lakótelep csapadékvíz elvezésével 

kapcsolatos közbeszerzés kiírása megtörtént-e.   

 

Pasztorniczky István képviselő: kevésnek találta a három közbeszerzést a beszámolóban. 

Megkérdezte, hogy a napelem telepítése, 5860/2023 iktatószámon lévő eljárás miért nem 

szerepel a beszámolóban.  

 

Dr. Kovács Péter: a Károlyi lakótelep csapadékvíz elvezésével kapcsolatos közbeszerzés a 

napokban fog megjelenni, hirdetményellenőrzésen esik át. Szerződés reálisan a folyamatba 

épített ellenőrzéses eljárás alá esik a becsült értéke miatt májusra tehető. A napelem rendszerrel 

kapcsolatban több hirdetmény is megjelenhet, vannak eljárást indító és lezáró hirdetmények. A 

beszámolóban azok szerepelnek, amelyek abban az évben indultak meg. A napelem 

telepítésével kapcsolatban valószínűleg a tájékoztató lezáró hirdetménye átcsúszott 2023. évre. 

 

Vélemények következtek:  

 

Kracson Norbert képviselő: az ott lakók várják már a kivitelezést, a korábban özönvízszerű 

csapadék miatti anomália okán. Ennek a beruházásnak része 15 darab csapadékvíz áteresz a 

város több pontján.  

 

Szabó János képviselő: örömmel vette, hogy képviselő úr körzetében, kampányidőszakban 

megindulhat a beruházás.   

 

Kracson Norbert képviselő: munka van és dolgozik, kampányidőszaktól függetlenül. A 

későbbiekben is lesznek beruházások a 6. számú választókörzetben.   

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: jó hír az ott élőknek, nem baj, ha kapnak tájékoztatást. Jó, 

ha többször és több helyről kapnak információt az adott városrészeken élők a munkálatokról.   
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Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 2023. évre 

vonatkozó közbeszerzési beszámolóját, valamint a 2024. évi közbeszerzési tervet az 

előterjesztésben foglaltak szerint. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 11 igen szavazattal, 

egyhangúlag az alábbi határozatokat hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

31/2024. (III.28.) határozata 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2023. évre vonatkozó közbeszerzési 

beszámolójának elfogadásáról   

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Sátoraljaújhely 

Város Önkormányzat 2023. évre vonatkozó közbeszerzési beszámolóját az előterjesztés szerinti 

tartalommal elfogadja. 

 

Felelős: jegyző, közbeszerzési szakértő 

 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

32/2024. (III.28.) határozata 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi közbeszerzési tervének elfogadásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a 

közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 42. § (1) bekezdése alapján előírt 

kötelezettségnek eleget téve, Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi közbeszerzési 

tervét a határozat melléklete szerint elfogadja. 

 

Felhívta a jegyzőt és a közbeszerzési szakértőt, hogy a tervben elfogadott közbeszerzési 

eljárásokat – amennyiben az eljárás lefolytatásának feltételei adottak – készítsék elő, illetőleg 

folytassák le. 

 

Felkérte a közbeszerzési szakértőt, hogy a közbeszerzési tervnek az EKR-ben történő 

közzétételéről, valamint az évközben szükséges módosításokról határidőben gondoskodjon. 

 

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv 3. mellékletét képezi.  

 

 

5. Napirendi pont: Előterjesztés a sátoraljaújhelyi távhő rendszer koncessziós 

szerződésében foglalt kötelezettségek 2023. évi végrehajtásáról szóló tájékoztató 

elfogadására 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte Szabadka Sándor távhő üzletágvezetőt, hogy 

van-e kiegészíteni valója az előterjesztést illetően. 

 

Szabadka Sándor távhő üzletágvezető: új összeállításban készült a tájékoztató, a statikus és 

a 15 éve ugyanazon részeket háttérbe szorították, arra koncentráltak, hogy az elmúlt évben mi 

történt és a jövőben mit szeretnének megvalósítani. A fejlesztések és karbantartások kapcsán 

elmondta, hogy pénzügyi keretből dolgoznak. Előfordul, hogy egy-egy tervezett karbantartás 



13 

 

vagy fejlesztés hátrébb tolódik egy sürgősebb feladat esetén. Nem szeretnék halasztani a 

Vasvári lakótelepen történő átkötést, amelyet fűtési szezonon kívül tudnak megvalósítani, ezen 

kívül a Telekom kábelfejlesztése pont ezt a területet érinti. Az üzemeltetési határok, a 

feladatkörök és a takarékosság kérdéskörében a kommunikáció folyamatos és rendszeres, a 

helyi médiában és az írott sajtóban havonta jelentkeznek közérthető információkkal, mégsem 

érnek célt. Köszönettel vette a bizottsági ülésen Sebes Péter képviselő és alpolgármester által 

indítványozott javaslatot, mely szerint szervezett formában a házkezelőkkel kellene 

folyamatosan egyeztetni a Polgármesteri Hivatalban, és a házkezelők által összehívott 

lakógyűléseken közvetlenül kapnának információt a fogyasztók.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Sebes Péter és Palicz István képviselőket, hogy 

ismertessék az Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottság és a Gazdasági, 

Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási Bizottság döntését. 

 

Sebes Péter képviselő: ismertette az Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottság 

döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 8 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra 

javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Palicz István képviselő: ismertette a Gazdasági, Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási 

Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, egyhangúlag 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Kérdések következtek.  

 

Dankó Dénes alpolgármester: megkérdezte, hogy a társasházakban lévő hőközpont 

karbantartása, felújítása, üzemeltetése a távhő szolgáltató feladata-e, vagy a társasház kezelőé. 

Továbbá hol válik el a távhő által kezelt terület a társasház által kezelt területtől.  

 

Pasztorniczky István képviselő: megkérdezte, hogy a koncessziós szerződés meddig lesz 

hatályban. Az esetleges gázkorlátozásra felkészültek-e, mert az ukránok bejelentették, hogy 

nem hosszabbítják meg a gáz tranzit szerződést ez év végétől, továbbá a geotermikus energia 

hasznosítása a távhő szolgáltatót hogyan érinti.   

 

Szabadka Sándor távhő üzletágvezető: a kazánházakat a hőközpontokkal összekötő 

távvezetékek és a hőközpontok a távhő szolgáltató üzemeltetésében állnak. Az adott hő-

központot egy épületen belül felhasználói hőközpontnak nevezik, ezekre Sátoraljaújhelyben 

2009 vagy 2011 évben, amikor a távhő körzetek módosítása történt, a társasházakkal 

megállapodás született. Ezeket a távhő szolgáltató kezeli és a tulajdonában állnak a 

berendezések. Amíg a koncessziós szerződés él, addig a feladatot elvégzik. A hőközpontból az 

épület belső hálózata felé az első elzáró szerelvényig a távhő szolgáltatóé, onnantól az épületen 

belül, a közös alapvezeték, amely a fűtést biztosítja az összes lakásnak, illetve a melegvíz-

ellátás és keringetés a társasház kezelő által karbantartandó, üzemeltetendő, műszaki állapotát 

biztosítandó feladat. A lakáson belül lévő bekötő vezeték, vízcsap, radiátor és szelepe a lakás 

tulajdonosának a feladata, hogy karbantartsa. A társasházkezelőkkel kötött szerződések 

megküldésre kerültek az önkormányzat részére, minden társasházkezelő úgy írta alá a 

szerződést, ahogy azt a lakóközösség elfogadta. A házkezelő váltásnál az iratátadásra nincs 

ráhatásuk. A koncessziós szerződés 20 évre került megkötésre a Cothec Kft-vel, majd Engie-

re, utána pedig Equans-ra változott a cég neve, a szerződés 2029-ben jár le. Úgy gondolta, hogy 

továbbra is szeretnék elvégezni a feladatokat. A gázkorlátozás esetében a jogszabályok azt is 

rögzítik, hogy bármilyen gázkorlátozásra kerül sor, a távhő szolgáltatás és a lakosság ellátása a 

korlátozáson mindig kívül esik. A geotermikus energia kapcsán az önkormányzat és a távhő 

szolgáltató közösen gondolkozik, zöldülni kell, védeni kell a természetet. Csatlakoztak és 
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aktívan részt vesznek az önkormányzat munkájában, a tárgyalásokon a geotermikus energia 

felhasználással kapcsolatban. 

 

Vélemények következtek.  

 

Dankó Dénes alpolgármester: megköszönte a tájékoztatást. Húsvét után kezdeményezni kell 

a közös megbeszélést a társasházkezelőkkel. Az a tapasztalat, hogy nincs megfelelő 

kommunikáció a lakosság és a társasházkezelő között, továbbá a lakosság olyan hibákat ró fel, 

amelyek nem a távhő szolgáltató feladatai közé tartoznak. Megköszönte a szolgáltató 

munkatársainak a munkáját, hiszen az elmúlt évtizedben több fejlesztés történt, a szolgáltatás 

színvonala egyre jobb lett. A jogszabályokat alaposabban kellene átolvasni, az energiaszektort 

érintő korlátozások a lakosságra nem vonatkoznak.  

 

Palicz István képviselő: bizottsági ülésen részletesen átbeszélték az eredményeket és a 

problémákat. Sajnálatos, hogy van olyan társasházban élő, aki nem tudja, hogy miért, ki felel. 

A gázkorlátozás kapcsán nem kell a törvényeket nézni, elég a híradásokat követni, enyhe tél 

volt, és Törökország felől indulni fog a gázszállítás. Hozzátette, hogy a zöldülésnek is vannak 

határai. A természet mindig okosabb volt, valamint az energiahordozókat okosan kellene 

felhasználni. 

 

Kracson Norbert képviselő: megköszönte a tájékoztatást, továbbá azt, hogy hamarosan 

elindul a beruházás a Vasvári lakótelepnél, valamint a Dózsa György utcai hőközpont esetében. 

 

Pasztorniczky István képviselő: megköszönte a tájékoztatást. Megelégedését fejezte ki 

társasházi lakóként a szolgáltatással kapcsolatban.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta a sátoraljaújhelyi távhő rendszer koncessziós 

szerződésében foglalt kötelezettségek 2023. évi végrehajtásáról szóló tájékoztatót az 

előterjesztésben foglaltak szerint. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 11 igen szavazattal, 

egyhangúlag az alábbi határozatokat hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

33/2024. (III.28.) határozata 

a sátoraljaújhelyi távhő rendszer koncessziós szerződésében foglalt kötelezettségek 2023. 

évi végrehajtásáról   

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a sátoraljaújhelyi 

távhő rendszer koncessziós szerződésében foglalt kötelezettségek 2023. évi végrehajtásáról 

szóló tájékoztatót az előterjesztésben foglaltak szerint elfogadja. 

 

 

6. Napirendi pont: Előterjesztés a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont 2023. évi 

működéséről szóló beszámolójának elfogadására 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte Kőrösi Ádám igazgató urat, hogy van-e 

szóbeli kiegészíteni valója az előterjesztést illetően. 
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Kőrösi Ádám igazgató: megköszönte mindenki támogatását a személyét érintően, valamint 

munkatársainak a 2023. évi lelkiismeretes munkát. Remélte, hogy a távoli jövőben is meg 

tudnak felelni az elvárásoknak.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Kracson Norbert képviselőt, hogy ismertesse az 

Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság döntését. 

 

Kracson Norbert képviselő: ismertette az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Kérdések következtek.  

 

Szabó János képviselő: a pénzügyi táblázat szerint 670 millió forint bevétel mellett 658 millió 

forint kiadás szerepel, így 12 millió forint a nyereség. Azonban ha hozzáadásra kerül a tavalyi 

év 14 millió forint maradványa, akkor 2 millió forint mínusszal rendelkezik a Kalandpark. 

Megkérdezte, hogy a folyamatban lévő fejlesztésekkel és a következő négy hónap bevétele 

alapján várható-e a bevételek növekedése és az esetleges kiadások csökkentése. 

 

Róth József képviselő: megkérdezte, hogy tanácsadó asszony segítség volt-e igazgató úr 

számára.  

 

Pasztorniczky István képviselő: megkérdezte, hogy van-e a kezelt vagyonról kimutatás, és 

mennyi az értéke, valamint az éves amortizáció mértéke. A tanösvény Boglyoska tető állomása 

tekintetében, ahol volt egy kis kilátó, nincs tájékoztató tábla. Megkérdezte, hogy a fejlesztési 

tervek között szerepel-e a felújítása. A játszótér felé egy lépcső készítéséről már korábban 

beszélt. Megkérdezte továbbá, hogy a kötélhídnak mi a hivatalos neve, volt-e hivatalos névadás. 

 

Kőrösi Ádám igazgató: bevétel növekedés várható, hiszen a Nemzeti Összetartozás Hídja 

tavasszal kerül átadásra. A kiadási költségek tekintetében elmondta, hogy több vis maior 

helyzet történt, amelyek nagyobb összegeket emésztettek fel. Tanácsadó asszony a kezdetektől 

segítségére volt, nagymértékben számíthatott munkájára. A játszótérrel kapcsolatban az 

engedély megérkezett, nem lesz akadálya egy lépcső kialakításának.  

 

Vélemények következtek.  

 

Szabó János képviselő: a Kalandpark egységei az elmúlt időszakban többször jelentek meg az 

interneten különböző felhanggal. Közéleti szerepe van a város életében. Bárhol jár mindig 

hallja, hogy a Kalandparkról beszélnek. Sok olyan napot kívánt, amelyen minden elem 

működik. 

 

Pasztorniczky István képviselő: marketing értéke van egy lépcsőnek is. Kívánta, hogy minél 

több látogatója legyen a Kalandparknak. Hozzátette, hogy felkereste a Miniszterelnökség 

Földrajzinév Bizottságát a kötélhíd kapcsán, hogy mi a hivatalos neve és írásmódja. A 

levelezést átküldi polgármester úr részére.  

 

Palicz István képviselő: igazgató úr egyik célja a bevétel növekedés kell, hogy legyen, 

valamiféle takarékossági szempontok figyelembe vételével. Nem egyszerű feladat, a 

biztonságos működés az első. Régen csak egy sípálya volt, vagy esett a hó vagy nem. Mára egy 

többcélú intézménnyé nőtte ki magát. Bizottsági ülésen beszéltek arról, hogy a turista hogyan 

jut vissza a kiinduló pontra, valamint a jegyárakról. Hozzátette, hogy a Szár-hegy oldalában a 
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természet sziklás, bozótos terület volt, a Várhegy esetében telepített fenyves van, amely a 

végóráit éli. Az eddigi tevékenységhez gratulált, és sok erőt és kitartást kíván a továbbiakra.  

 

Dankó Dénes alpolgármester: a híd neve kapcsán bevonásra került egy marketing cég is. 

Jelenleg kettős név választással működne, lenne egy fix neve, amely állandó, e mellé betársul 

egy alnév, amely változtatható. A fix neve a Zemplén723 lenne, amely utal a térségre, a híd 

hosszára és nemzetközileg is érthető. A mozgó név a Nemzeti Összetartozás Hídja lesz.  

 

Pasztorniczky István képviselő: arra a kérdésére, hogy van-e a kezelt vagyonról kimutatás, és 

mennyi az értéke, az éves amortizációs mértéke, nem kapott választ.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat vagyonához tartozik 

a Kalandpark. Megköszönte igazgató úr és munkatársainak a munkáját. Hozzátette, hogy az 

időjárás mindig befolyásolni fogja a Kalandpark működését. Tanácsadó asszony segítség 

nyújtására került oda, és nem vezetőként. Májustól valószínűleg növekedni fog a látogató 

létszám, az átadás időpontjáról az értesítés időben kiküldésre kerül. Remélte, hogy kezelni 

tudják majd a közlekedéssel járó problémákat, és ki tudják jelölni a vendégutakat.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont 2023. évi 

működéséről szóló beszámolóját az előterjesztésben foglaltak szerint 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 11 igen szavazattal, - 

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

34/2024. (III.28.) határozata 

a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont 2023. évi működéséről szóló beszámolójának 

elfogadásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Magas-hegyi 

Turisztikai és Sportközpont 2023. évi működéséről szóló beszámolóját az előterjesztésben 

foglaltak szerint elfogadja.  

 

 

Palicz István képviselő 10:16 órakor távozott az ülésről.  

 

 

7. Napirendi pont: Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Kossuth Lajos Művelődési Központ 

2023. évi tevékenységéről szóló beszámolójának és 2024. évi munkatervének 

elfogadására 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte Budainé Bodnár Edit intézményvezető 

asszonyt, hogy van-e szóbeli kiegészíteni valója az előterjesztést illetően. 

 

Szóbeli kiegészítés nem történt.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Szőnyi István képviselőt, hogy ismertesse a Nevelési-

Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság döntését. 
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Szőnyi István képviselő: ismertette a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési 

Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, egyhangúlag 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megköszönte intézményvezető asszony és munkatársainak 

a munkáját az elmúlt év kapcsán. Törekedni kell a munkaterv maradéktalan és magas 

színvonalon történő megvalósítására, ehhez több nyertes pályázatra van szükség.  

 

Palicz István képviselő 10:20 órakor visszaérkezett az ülésre.  

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter polgármester 

elfogadásra javasolta a Sátoraljaújhelyi Kossuth Lajos Művelődési Központ 2023. évi 

tevékenységéről szóló beszámolót és a 2024. évi munkatervét az előterjesztésben foglaltak 

szerint. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 11 igen szavazattal, - 

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

35/2024. (III.28.) határozata 

a Sátoraljaújhelyi Kossuth Lajos Művelődési Központ 2023. évi tevékenységéről szóló 

beszámolójának és a 2024. évi munkatervének elfogadásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Sátoraljaújhelyi 

Kossuth Lajos Művelődési Központ 2023. évi tevékenységéről szóló beszámolót és a 2024. évi 

munkatervét az előterjesztésben foglaltak szerint elfogadja. 

 

 

8. Napirendi pont: Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Városi Könyvtár 2023. évi 

munkájáról szóló beszámolójának és 2024. évi munkatervének elfogadására 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte Nagyné Szentesi Mónika intézményvezető 

asszonyt, hogy van-e szóbeli kiegészíteni valója az előterjesztést illetően. 

 

Szóbeli kiegészítés nem történt.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Szőnyi István képviselőt, hogy ismertesse a Nevelési-

Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság döntését. 

 

Szőnyi István képviselő: ismertette a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési 

Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, egyhangúlag 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megköszönte intézményvezető asszony és munkatársainak 

a munkáját az elmúlt év kapcsán. Stabil elképzelés van erre az évre. A városban az egyik 

szellemi műhely, a könyvtár.  

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter polgármester 

elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek, a Sátoraljaújhelyi Városi Könyvtár 2023. évi 

munkájáról szóló beszámolóját és a 2024. évi munkatervét az előterjesztésben foglaltak szerint. 
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Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 11 igen szavazattal, - 

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

36/2024. (III.28.) határozata 

a Sátoraljaújhelyi Városi Könyvtár 2023. évi munkájáról szóló beszámolójának és 2024. 

évi munkatervének elfogadásáról  

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Sátoraljaújhelyi 

Városi Könyvtár 2023. évi munkájáról szóló beszámolóját és a 2024. évi munkatervét az 

előterjesztésben foglaltak szerint elfogadja. 

 

 

9. Napirendi pont: Előterjesztés az Önkormányzat által nyújtott támogatások 

felhasználásáról szóló tájékoztató elfogadására 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

kiegészíteni valója a napirendi pont kapcsán.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 41. § (9) bekezdésében foglaltaknak eleget téve, Sátoraljaújhely Város 

Önkormányzat Képviselő-testülete az államháztartáson kívüli forrás átvételére és átadására 

vonatkozó rendelkezéseket a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről 

szóló 4/2023.(II.14.) önkormányzati rendeletében szabályozza. A támogatások négy részre 

oszthatók. Az önkormányzat önként vállalt feladatai között szerepel a civil önszerveződő 

közösségek pályázatainak önrészéhez kapcsolódó pályázati alapja, melynek odaítélése a 

Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottságot illeti meg.  A Rendelet 9. §-

ában biztosított polgármesteri keret terhére 2023. évben 32 civil szervezet és magánszemély 

részesült támogatásban. Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének is van 

lehetősége támogatás nyújtására, 2023 évben 5 civil szervezet kapott támogatást. A rendeletben 

szerepel az egyházak támogatása, a tavalyi évben a Sátoraljaújhelyi Református Egyházközség, 

valamint a Sátoraljaújhelyi Görögkatolikus Egyházközség külön-külön 500.000,-Ft összegű 

támogatásban részesült. A támogatások részletes bontását az előterjesztés tartalmazza. 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Lukács Tamás és Szőnyi István képviselőt, hogy 

ismertessék a Pénzügyi Bizottság és a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési 

Bizottság döntését. 

 

Lukács Tamás képviselő: ismertette a Pénzügyi Bizottság döntését, mely szerint a bizottság 

megtárgyalta, és 7 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az előterjesztést a 

képviselő-testület számára. 

 

Szőnyi István képviselő: ismertette a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési 

Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, egyhangúlag 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter polgármester 

elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek az önkormányzat által nyújtott támogatások 

felhasználásáról szóló tájékoztatót az előterjesztésben foglaltak szerint.  

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 11 igen szavazattal, - 

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 
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Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

37/2024. (III.28.) határozata 

az önkormányzat által nyújtott támogatások felhasználásáról szóló tájékoztató 

elfogadásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy az önkormányzat 

által nyújtott támogatások felhasználásáról szóló tájékoztatót az előterjesztésben foglaltak 

szerint elfogadja.  

 

 

10. Napirendi pont: Előterjesztés a települési önkormányzatok rendkívüli 

önkormányzati támogatására vonatkozó igény benyújtására 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: az önkormányzat jelenlegi likviditási helyzete szükségessé 

teszi a rendkívüli önkormányzati támogatás igénylését. Egy önkormányzat legfeljebb három 

alkalommal nyújthat be pályázatot. A pályázat benyújtásának feltétele a támogatási igény 

benyújtásáról szóló képviselő-testületi határozat. 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Lukács Tamás képviselőt, hogy ismertesse a Pénzügyi 

Bizottság döntését. 

 

Lukács Tamás képviselő: ismertette a Pénzügyi Bizottság döntését, mely szerint a bizottság 

megtárgyalta, és 7 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az előterjesztést a 

képviselő-testület számára. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter polgármester 

javasolta a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely Város Önkormányzata a 

Magyarország 2024. évi központi költségvetéséről szóló 2023. évi LV. törvény 3. számú 

melléklete 2.1.5. pontja, valamint a Belügyminisztérium pályázati kiírása alapján történő 

pályázat legfeljebb három alkalommal történő benyújtásához a rendkívüli önkormányzati 

támogatás elnyerése érdekében járuljon hozzá. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 11 igen szavazattal, - 

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

38/2024. (III.28.) határozata 

a települési önkormányzatok rendkívüli önkormányzati támogatására vonatkozó igény 

benyújtásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy Sátoraljaújhely 

Város Önkormányzata a Magyarország 2024. évi központi költségvetéséről szóló 2023. évi LV. 

törvény 3. számú melléklete 2.1.5. pontja, valamint a Belügyminisztérium pályázati kiírása 

alapján történő pályázat legfeljebb három alkalommal történő benyújtásához a rendkívüli 

önkormányzati támogatás elnyerése érdekében hozzájárul. 

 

Felhívta a jegyzőt, hogy intézkedést kezdeményezzen a pályázati anyag elkészítésére, 

benyújtására, 

Felkérte a polgármestert és a jegyzőt a pályázathoz szükséges nyilatkozatok megtételére.  

 

Felelős:  polgármester, jegyző 

Határidő:  2024. november 10. 
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Kracson Norbert képviselő 10:26 órakor távozott az ülésről.  

 

 

11. Napirendi pont: Előterjesztés a Zemplén Médiacentrum Közhasznú Nonprofit Kft. 

felügyelő bizottsági tagjainak megválasztására 

 

Szóbeli kiegészítés nem történt.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Lukács Tamás és Palicz István képviselőket, hogy 

ismertessék a Pénzügyi Bizottság és a Gazdasági, Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási 

Bizottság döntését. 

 

Lukács Tamás képviselő: ismertette a Pénzügyi Bizottság döntését, mely szerint a bizottság 

megtárgyalta, és 7 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az előterjesztést a 

képviselő-testület számára. 

 

Palicz István képviselő: ismertette a Gazdasági, Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási 

Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, egyhangúlag 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter polgármester 

elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek, a Zemplén Médiacentrum Közhasznú Nonprofit 

Kft. felügyelőbizottsági tagjaiként Nyiri Péter, dr. Fazekas Márk Péter és Greskóné Tóth Erika 

2024. március 28. napjától 2029. március 27. napjáig történő megválasztását. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 10 tagja, 10 igen szavazattal, - 

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

39/2024. (III.28.) határozata 

a Zemplén Médiacentrum Közhasznú Nonprofit Kft. felügyelő bizottsági tagjainak 

megválasztásáról  
  

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Zemplén 

Médiacentrum Közhasznú Nonprofit Kft. felügyelőbizottsági tagjaiként Nyiri Péter, dr. 

Fazekas Márk Péter és Greskóné Tóth Erika 2024. március 28. napjától 2029. március 27. 

napjáig történő megválasztását javasolja. 

  

Felhatalmazta a polgármestert, hogy a taggyűlésen a javaslatot ismertesse. 

 

 

12. Napirendi pont: a sátoraljaújhelyi IV. számú felnőtt háziorvosi körzet területi ellátási 

kötelezettséggel történő feladatellátására vonatkozó helyettesítési szerződés 

módosítására 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

kiegészíteni valója a napirendi pont kapcsán.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 2023. június 30. napján 

helyettesítési szerződést kötött a Fera Egészségügyi Bt-vel, Dr. Fera László képviseletében, a 

Sátoraljaújhely város területén területi ellátási kötelezettséggel működő IV. számú felnőtt 

háziorvosi körzet háziorvosi feladatainak ellátására. Dr. Fera László háziorvos kérelemmel 
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fordult Sátoraljaújhely Város Önkormányzatához, melyben kérte a rendelési idő módosítását a 

szerdai nap tekintetében. 8:00-9:00 óra között Alsóbereckiben, 9:00-10:00 óra között 

Felsőbereckiben és 10:00-11:00 óra között Széphalomban a rendelés páros hetében. A 

szerződés más tekintetben nem módosul.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Csernai Ferencné képviselőt, hogy ismertesse a 

Szociális és Egészségügyi Bizottság döntését. 

 

Csernai Ferencné képviselő: ismertette a Szociális és Egészségügyi Bizottság döntését, mely 

szerint a bizottság megtárgyalta, és 7 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára.  

 

Kérdés következett. 

 

Szabó János képviselő: megkérdezte, hogy technikailag 0 perc alatt hogy lehet 

Felsőbereckiből Széphalomba átérni.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: az ellenőrző hatóság úgy határozott, hogy ebben a formában kell 

jelölni a rendelési időket.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek a sátoraljaújhelyi IV. számú felnőtt 

háziorvosi körzet területi ellátási kötelezettséggel történő feladatellátására vonatkozó 

helyettesítési szerződés módosítását.  

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 10 tagja, 10 igen szavazattal, - 

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

40/2024. (III.28.) határozata 

a sátoraljaújhelyi IV. számú felnőtt háziorvosi körzet területi ellátási kötelezettséggel 

történő feladatellátására vonatkozó helyettesítési szerződés módosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Magyarország 

helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX törvény 13.§ (1) bekezdés 4. pontjában, az 

egészségügyi alapellátásról szóló 2015. évi CXXIII. törvény 5.§ (1) bekezdés a) pontjában, az 

önálló orvosi tevékenységről szóló 2000. évi II. törvényben, továbbá az egészségügyi 

szolgáltatások Egészségügyi Alapból történő finanszírozásának részletes szabályairól szóló 

43/1999.(III.3.) Kormányrendeletben, a háziorvosi, házi gyermekorvosi és fogorvosi 

tevékenységről szóló 4/2000.(II.25.) EÜM rendeletben foglaltakra figyelemmel, területi ellátási 

kötelezettséggel bíró IV. számú felnőtt háziorvosi körzet ellátására Fera Egészségügyi Bt-vel 

(képviseli: Dr. Fera László, adószám: 22303349-1-05) 2023. június 30. napján kötött 

helyettesítési szerződését a határozat mellékletében foglaltak szerint módosítja. 

 

Felhatalmazta a polgármestert a szerződésmódosítás aláírására. 

 

Felkérte a jegyzőt, hogy a szerződésmódosítás kapcsán a szükséges intézkedéseket tegye meg.  

 

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv 4. mellékletét képezi.  
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13. Napirendi pont: Előterjesztés intézményi átszervezés véleményezésére 

 

Szóbeli kiegészítés nem történt.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Szőnyi István képviselőt, hogy ismertesse a Nevelési-

Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság döntését. 

 

Szőnyi István képviselő: ismertette a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési 

Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, egyhangúlag 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter polgármester 

elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek az intézményi átszervezés véleményezéséről szóló 

előterjesztést.  

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 10 tagja, 10 igen szavazattal, - 

egyhangúlag – az alábbi határozatokat hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

41/2024. (III.28.) határozata 

intézményi átszervezés véleményezéséről 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a nemzeti 

köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 83. § (4) bekezdésében kapott véleményezési 

jogával élve támogatja a Sárospataki Tankerületi Központ fenntartásában lévő Lavotta János 

Alapfokú Művészeti Iskola telephelyeinek létesítését az alábbi címeken: 

  

- 3980 Sátoraljaújhely, Deák út 31. (Deák Úti EGYMI) 

- 3980 Sátoraljaújhely, József Attila utca 1.  (Árpád-házi Szent Margit Katolikus Általános 

Iskola) 

- 3891 Vilmány, Fő út 97. (Vilmányi II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola) 

 

Felkérte a polgármestert, hogy a Sárospataki Tankerületi Központ részére az önkormányzat 

átszervezést érintő véleménynyilvánítását küldje meg. 

Határidő: haladéktalanul   

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

42/2024. (III.28.) határozata 

intézményi átszervezés véleményezéséről 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a nemzeti 

köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 83. § (4) bekezdésében kapott véleményezési 

jogával élve támogatja a Sárospataki Tankerületi Központ fenntartásában lévő Lavotta János 

Alapfokú Művészeti Iskola vonatkozásában új tanszakok létrehozását a meglévő és az újonnan 

létesített telephelyeken, az alábbiak szerint. 

 

1. 3980 Sátoraljaújhely, Deák út 31. (Deák Úti EGYMI) 

 táncművészeti ág (új tanszak: társastánc tanszak) 

 

2. 3980 Sátoraljaújhely, József Attila utca 1. (Árpád-házi Szent Margit Katolikus 

Általános Iskola) 



23 

 

Szín- és bábművészeti ág (kifutó tanszakok - bábjáték tanszak, színjáték tanszak, új 

tanszakok - bábjáték tanszak, színjáték tanszak) 

 

3. 3891 Vilmány, Fő út 97. (Vilmányi II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola) 

Szín- és bábművészeti ág (kifutó tanszakok - bábjáték tanszak, színjáték tanszak, új 

tanszakok - bábjáték tanszak, színjáték tanszak)  

Képző- és iparművészeti ág (kifutó tanszakok - grafika tanszak, új tanszakok - grafika 

és festészet tanszak, képzőművészeti tanszak 

  

4. 3989 Mikóháza, Szabadság út 11. (Kazinczy Ferenc Általános Iskola Mikóházi 

Lőrincze Lajos Tagintézménye) 

Szín- és bábművészeti ág (kifutó tanszakok - bábjáték tanszak, új tanszakok – bábjáték 

tanszak) 

 

Felkérte a polgármestert, hogy a Sárospataki Tankerületi Központ részére az önkormányzat 

átszervezést érintő véleménynyilvánítását küldje meg. 

Határidő: haladéktalanul   

 

 

14. Napirendi pont: Előterjesztés önkormányzati vagyonhasznosításra  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

kiegészíteni valója a napirendi pont kapcsán.  

 

Szóbeli kiegészítés nem történt.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester megkérte Palicz István képviselőt, hogy a Gazdasági, 

Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási Bizottság döntéseiről tájékoztassa a Képviselő-

testületet.  
 

Palicz István képviselő: ismertette a Gazdasági, Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási 

Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, egyhangúlag 

elfogadásra javasolta az előterjesztés pontjait a képviselő-testület számára az alábbiak szerint: 

 

- ne vásárolja meg az ingatlan-nyilvántartás szerinti sátoraljaújhelyi 337/A/8 helyrajzi 

számú, természetben a Sátoraljaújhely, Kazinczy utca 14. I/2. szám alatti 86 m2 

alapterületű „lakás” megnevezésű ingatlant. 

 

- ne vásárolja meg az ingatlan-nyilvántartás szerinti sátoraljaújhelyi 1332 helyrajzi 

számú, természetben a Sátoraljaújhely, Hajnal utca 9. szám alatti 848 m2 alapterületű 

„lakóház, udvar” megnevezésű ingatlant. 

 

- ne idegenítse el az ingatlan-nyilvántartás szerinti sátoraljaújhelyi 10770/8 helyrajzi 

számú ,,kivett kőrakás” megnevezésű 262 m2 alapterületű, és a 10770/9 helyrajzi számú 

,,legelő” megnevezésű 971 m2 alapterületű ingatlanokat. 

 

- hirdesse meg bérbeadásra az ingatlan-nyilvántartás szerinti sátoraljaújhelyi 1644 

helyrajzi számú, természetben a Sátoraljaújhely, Kossuth utca 31. szám alatti 2309 m2 

alapterületű ingatlant vallási turizmussal kapcsolatos tevékenység ellátása céljából.  

500.000,- Ft/hó induló licitáron.  
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- a 64/2001/1421/IV.19./ önkormányzati vagyon hasznosításáról szóló képviselő-

testületi határozat IV. pontját vonja vissza 

 

- az önkormányzat tulajdonát képező az ingatlan-nyilvántartás szerinti sátoraljaújhelyi 

1173/3 helyrajzi számú, kivett beépítetlen terület megnevezésű ingatlanon járuljon 

hozzá a 1173/15 helyrajzi számú garázs mellet egy 24 m2 alapterületű garázsépület 

felépítéséhez Hmelyovszki Sándor részére, továbbá – 24 m2 alapterületű földrészletre 

egyszeri földhasználati díjat állapítson meg 1.500,- Ft/m2 összegben.  

 

- a bizottság 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett javasolja a képviselő-testületnek, 

hogy: az ingatlan-nyilvántartás szerinti sátoraljaújhelyi 486/A/5 helyrajzi számú 

,,kivett lakás” megnevezésű 35 m2 alapterületű, természetben a Sátoraljaújhely, Jókai 

utca 1. szám alatti ingatlan elidegenítésére vonatkozó előterjesztés megtárgyalását 

vegye le napirendről. 
 

- a bizottság 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett javasolja a képviselő-testületnek, 

hogy liciteljárás keretén belül idegenítse el az ingatlan-nyilvántartás szerinti 

sátoraljaújhelyi 2924/6/A/3 helyrajzi számú, természetben a Sátoraljaújhely, Korányi 

Frigyes utca 10. Fsz/3. szám alatt található, 56 m2 alapterületű összkomfortos 

komfortfokozatú lakást 19.100.000,- Ft induló licitáron.  

 

 

Kracson Norbert képviselő 10:36 órakor visszaérkezett az ülésre.  

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter polgármester 

elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek az önkormányzati vagyonhasznosítás pontjait a 

Gazdasági, Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási Bizottság által javasoltak szerint.  

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 10 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

43/2024. (III.28.) határozata 

önkormányzati vagyonhasznosításról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy nem vásárolja 

meg az ingatlan-nyilvántartás szerinti sátoraljaújhelyi 337/A/8 helyrajzi számú, természetben a 

Sátoraljaújhely, Kazinczy utca 14. I/2. szám alatti 86 m2 alapterületű „lakás” megnevezésű 

ingatlant. 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

44/2024. (III.28.) határozata 

önkormányzati vagyonhasznosításról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy nem vásárolja 

meg az ingatlan-nyilvántartás szerinti sátoraljaújhelyi 1332 helyrajzi számú, természetben a 

Sátoraljaújhely, Hajnal utca 9. szám alatti 848 m2 alapterületű „lakóház, udvar” megnevezésű 

ingatlant. 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

45/2024. (III.28.) határozata 

önkormányzati vagyonhasznosításról 
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Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy nem idegeníti el 

az ingatlan-nyilvántartás szerinti sátoraljaújhelyi 10770/8 helyrajzi számú ,,kivett kőrakás” 

megnevezésű 262 m2 alapterületű, és a 10770/9 helyrajzi számú ,,legelő” megnevezésű 971 m2 

alapterületű ingatlanokat. 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

46/2024. (III.28.) határozata 

önkormányzati vagyonhasznosításról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete bérbeadásra meghirdeti az 

ingatlan-nyilvántartás szerinti sátoraljaújhelyi 1644 helyrajzi számú, természetben a 

Sátoraljaújhely, Kossuth utca 31. szám alatti 2309 m2 alapterületű ingatlant vallási turizmussal 

kapcsolatos tevékenység ellátása céljából. 

 

Induló licitár: 500.000,- Ft/hó 

Bérbeadás időtartama: 2 év, a meghatározásra kerülő feltételek teljesülését követően 25 évvel 

meghosszabbítható  

Kijelölt bérlő: liciteljáráson legnagyobb összeget tevő pályázó 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

47/2024. (III.28.) határozata 

önkormányzati vagyonhasznosításról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a 

64/2001/1421/IV.19./ önkormányzati vagyon hasznosításáról szóló képviselő-testületi 

határozat IV. pontját visszavonja. 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

48/2024. (III.28.) határozata 

önkormányzati vagyonhasznosításról  
  

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy az önkormányzat 

tulajdonát képező az ingatlan-nyilvántartás szerinti sátoraljaújhelyi 1173/3 helyrajzi számú, 

kivett beépítetlen terület megnevezésű ingatlanon hozzájárul a 1173/15 helyrajzi számú 

garázs mellet egy 24 m2 alapterületű garázsépület felépítéséhez Hmelyovszki Sándor részére, 

továbbá – 24 m2 alapterületű földrészletre egyszeri földhasználati díjat állapít meg 1.500,- 

Ft/m2 összegben.  

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

49/2024. (III.28.) határozata 

önkormányzati vagyonhasznosításról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy az ingatlan-

nyilvántartás szerinti sátoraljaújhelyi 486/A/5 helyrajzi számú ,,kivett lakás” megnevezésű 35 

m2 alapterületű, természetben a Sátoraljaújhely, Jókai utca 1. szám alatti ingatlan 

elidegenítésére vonatkozó előterjesztés megtárgyalását leveszi napirendről. 
 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

50/2024. (III.28.) határozata 

önkormányzati vagyonhasznosításról 
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Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete – a Gazdasági, Városfejlesztési és 

Vagyongazdálkodási Bizottság javaslatát figyelembe véve – döntött arról, hogy liciteljárás 

keretén belül elidegeníti az ingatlan-nyilvántartás szerinti sátoraljaújhelyi 2924/6/A/3 helyrajzi 

számú, természetben a Sátoraljaújhely, Korányi Frigyes utca 10. Fsz/3. szám alatt található, 56 

m2 alapterületű összkomfortos komfortfokozatú lakást.  

 

Induló licitár: 19.100.000,- Ft 

Kijelölt vevő: a liciteljáráson legmagasabb ajánlatot tevő pályázó 

 

 

15. Napirendi pont: Előterjesztés az Újhelyi Gazdálkodási Kft. tulajdonát képező 

vagyonhasznosításra 

 

Szóbeli kiegészítés nem történt.  

 

SzamosvölgyiPéter polgármester kérte Palicz István képviselőt, hogy a Gazdasági, 

Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási Bizottság döntéseiről tájékoztassa a képviselő-

testületet.  

 

Palicz István képviselő: ismertette a Gazdasági, Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási 

Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, egyhangúlag 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

- járuljon hozzá az Újhelyi Gazdálkodási Kft. tulajdonát képező az ingatlan-

nyilvántartás szerinti sátoraljaújhelyi 956/A/1 helyrajzi számú, természetben a 

Sátoraljaújhely, Batsányi utca 1. szám alatti 66 m2, alapterületű lakás megnevezésű 

ingatlannak az értékbecslésben meghatározott 6.800.000, - Ft induló licitáron – 

elidegenítés céljából – történő meghirdetéséhez 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter polgármester 

elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek az Újhelyi Gazdálkodási Kft. tulajdonát képező 

vagyonhasznosításról szóló előterjesztést a Gazdasági, Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási 

Bizottság által javasoltak szerint.  

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 11 igen szavazattal, - 

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

51/2024. (III.28.) határozata 

Újhelyi Gazdálkodási Kft. tulajdonát képező vagyonhasznosításról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy hozzájárul az 

Újhelyi Gazdálkodási Kft. tulajdonát képező az ingatlan-nyilvántartás szerinti 

sátoraljaújhelyi 956/A/1 helyrajzi számú, természetben a Sátoraljaújhely, Batsányi utca 1. szám 

alatti 66 m2, alapterületű lakás megnevezésű ingatlannak az értékbecslésben meghatározott 

6.800.000, - Ft induló licitáron – elidegenítés céljából – történő meghirdetéséhez. 

 

Induló licitár: 6.800.000, - Ft 

Kijelölt vevő: a liciteljáráson legmagasabb ajánlatot tevő pályázó 
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16. Napirendi pont: Előterjesztés egyszeri – betegség kezeléséhez nyújtott – vissza nem 

térítendő támogatás biztosítására 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: a sátoraljaújhelyi felmenőkkel bíró Micskó Benjámin 

szülei kérelemmel fordultak Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületéhez. A 4 

éves gyermeknél megállapították, hogy súlyos, jelenleg gyógyíthatatlan, izomsorvadása van, 

egy génhiba miatt. A génterápia 1,3 milliárd Ft-ba kerül. Szeretnének a szülők segítséget kérni, 

hogy az említett összeg összegyűlhessen Benjámin részére. Kisebb, nagyobb adománygyűjtő 

rendezvények kerültek és kerülnek megrendezésre ennek érdekében. Sátoraljaújhely Város 

Önkormányzatának is ki kell venni részét a segítségnyújtásban. Megkereste a környék 

polgármestereit, hogy lehetőségeikhez képest segítsenek. Kérte, hogy a soron következő 

képviselő-testületi üléseken is határozzanak a támogatás mértékéről a 2024 évi költségvetés 

függvényében.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Lukács Tamás és Csernai Ferencné képviselőt, hogy 

ismertessék a Pénzügyi Bizottság és a Szociális és Egészségügyi Bizottság döntését. 

 

Lukács Tamás képviselő: ismertette a Pénzügyi Bizottság döntését, mely szerint a bizottság 

megtárgyalta, és 7 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az előterjesztést a 

képviselő-testület számára. 

 

Csernai Ferencné képviselő: ismertette a Szociális és Egészségügyi Bizottság döntését, mely 

szerint a bizottság megtárgyalta, és 7 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Kérdés következett. 

 

Róth József képviselő: felvetésként elmondta, hogy dr. Varga Lászlónak az MSZP 

elnökhelyettesének volt egy javaslata annak idején, mely szerint a TAO támogatásokat ne csak 

sport célra lehessen felajánlani, hanem fel lehessen ajánlani kórházaknak, vagy speciális 

gyógykezelések kifizetésére. A felvetést jó lenne javasolni a kormányzatnak.   

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megfontolandó.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester javasolta a képviselő-testületnek, hogy Micskó Benjámin részére, betegség 

kezelésének támogatásához 100.000.- Ft összegű, egyszeri vissza nem térítendő támogatást 

biztosítson. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 11 igen szavazattal, - 

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

52/2024. (III.28.) határozata 

egyszeri – betegség kezeléséhez nyújtott - vissza nem térítendő támogatás biztosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy Micskó Benjámin 

részére, betegség kezelésének támogatásához 100.000.- Ft összegű, egyszeri vissza nem 

térítendő támogatást biztosít.   

 

Felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés aláírására.  

Határidő: azonnal 
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Felkérte a jegyzőt, hogy a soron következő képviselő-testületi ülésekre a támogatásról szóló 

határozati javaslatot ismételten terjessze elő.  

 

 

17. Napirendi pont: Előterjesztés a magyar gyermekvédelmi rendszer szigorítására 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: az előterjesztés anyagát Magyarország Kormánya részéről 

kapták meg az önkormányzatok a gyermekvédelem érdekében. A Kormány régóta dolgozik a 

gyermekvédelemmel kapcsolatos jogszabályok további szigorításán, hiszen a tavaszi 

parlamenti ülésszak során kerül napirendre a második gyermekvédelmi csomag tárgyalása, 

mely a tervek szerint a következő elemeket tartalmazza majd. Tovább szigorodnak a pedofil 

bűncselekményekre vonatkozó büntetési tételek; a 18 éven aluliak sérelmére elkövetett ilyen 

bűncselekmények soha ne évüljenek el; ne legyen szabadlábra helyezés ilyen ügyekben; az 

Alaptörvény kizárja, hogy kegyelemben részesülhessenek; az elkövetők soha többé ne 

kaphassanak erkölcsi bizonyítványt; a gyermekvédelmi intézményvezetés felügyeletének 

megerősítése, az ott dolgozókra vonatkozó eljárások szigorítása. Cél, hogy a gyerekek 

sérelmére elkövetett bűncselekmények kiderüljenek, és az elkövetők egész életükön át 

hordozzák tettük következményét. Hozzátette, hogy szülőként és pedagógusként azonosul a 

kéréssel.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Szőnyi István képviselőt, hogy ismertesse a Nevelési-

Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság döntését. 

 

Szőnyi István képviselő: ismertette a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési 

Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, - 1 képviselő 

nem szavazott -, elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Kérdések következtek. 

 

Szabó János képviselő: egyet értett az anyaggal. Megkérdezte, hogy kívül lehet-e hagyni vagy 

kivenni a határozati javaslatból a következő mondatot „A Fidesz-KDNP eddig is a gyermekek 

védelméért dolgozott, ez ezután is így lesz.” 

 

Pasztorniczky István képviselő: megkérdezte, hogy határozati javaslat végén a „Felhívta a 

Polgármestert, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg.”, mit jelent.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: ismertetni kell az intézményvezetőkkel, legyenek 

körültekintőbbek, ha bármely gyanús dolgot tapasztalnak, azonnal szóljanak. Alapértékek 

vannak leírva, ha nem a Fidesz-KDNP kérte volna, akkor is elfogadásra kerülne.  

 

Vélemények következtek. 

 

Róth József képviselő: nem tudja elfogadni a határozati javaslatban, hogy a „A Fidesz-KDNP 

eddig is a gyermekek védelméért dolgozott, ez ezután is így lesz.” A bizottsági ülésen nem vett 

részt a szavazásban. Hozzátette, hogy alulfinanszírozott a gyermekvédelmi rendszer, és kevés 

a gyermekvédelmi szakember. Nem érti, hogy miért van szükség a határozatra.  

 

Pasztorniczky István képviselő: támogatta az előterjesztést, azonban úgy gondolta, hogy a 

címe nem ezt sugallja. Javasolta a határozati javaslatot kiegészíteni az alábbiakkal. A Mi 

Hazánk Mozgalom javasolja az un. Lmbtq mozgalom szivárvány zászlajának betiltását 

középületeken és az oktatási intézményekben. A Mi Hazánk Mozgalom tiltakozik a deviáns 
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(Pride) felvonulások közterületen történő engedélyezése ellen és betiltását kezdeményezi. A 

gyermekvédelmi területhez tartozik az is, hogy kialakulhatott egy szubkultúra, mely szerint a 

13-14 éves kislányoknak a legfőbb álma, hogy 14 éves koruk után gyereket szüljenek, családi 

pótlékhoz, gyerektartáshoz jussanak. Ez az oktatásnak is nagy felelőssége, vissza kell szorítani 

ezt a viselkedési formát. 

 

Szabó János képviselő: szomorú, hogy mindezekről tárgyalni, kell. Honnan lehet majd tudni, 

hogy Magyarország gyermekvédelmi törvénye lesz a legerősebb. Javasolta a határozati javaslat 

kiegészítését a következővel: az MSZP sátoraljaújhelyi képviselői mindent megtettek eddig is 

és mindent megtesznek ezután is a gyermekvédelemért.  

 

Dankó Dénes alpolgármester: az 1997 évben meghozott gyermekvédelmi törvényt az akkori 

kor a legjobb tudása szerint fogadta el. Folyamatosan változik a világ. Ha a változó világhoz 

igazítja egy ország a jogszabályait, akkor helyesen jár el. Sajnos nagyon sok deviáns viselkedési 

forma vetette fel a fejét az elmúlt időszakban. Olyan nyomásgyakorlás van az országokon, 

amely éppen az ellenkezőjét igyekszik kilátásba helyezni.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: kik lehettek azok, akik a gyermekvédelmi törvény 

szigorításáról szóló népszavazás ellen kampányoltak, valószínűleg ezért nem lett meg az 5%, 

hogy a népszavazás elinduljon. Amennyiben a népszavazás megtörtént volna, nem beszélnének 

ezen az ülésen erről. Megkérdezte, hogy mikor volt szivárványos zászló és felvonulás 

Sátoraljaújhelyben. Hozzátette, hogy szavazni fognak a két képviselő által feltett javaslatokról.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester szavazásra bocsátotta Szabó János képviselő javaslatát.  

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 2 igen és 5 nem szavazattal, 

3 tartózkodás mellett – 1 képviselő nem szavazott – nem fogadta el a javaslatot.   

 

Szamosvölgyi Péter polgármester szavazásra bocsátotta Pasztorniczky István képviselő 

javaslatait.  

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 2 igen és 2 nem szavazattal, 

7 tartózkodás mellett – nem fogadta el a javaslatot.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta a magyar gyermekvédelmi rendszer szigorítására 

vonatkozó előterjesztést.   

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 9 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett – 1 képviselő nem szavazott – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

53/2024. (III.28.) határozata 

a magyar gyermekvédelmi rendszer szigorításáról 
  

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért azzal, hogy 

 

         A Fidesz-KDNP eddig is a gyermekek védelméért dolgozott, ez ezután is így lesz. 

         Az apa férfi, az anya nő, a gyermekeinket hagyják békén. 

         A pedofíliával szemben nincs kegyelem. 

         Magyarországon legyen Európában a legszigorúbb gyermekvédelmi rendszer. 
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Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete kötelezi magát arra, hogy saját 

intézményeiben mindent megtesz annak érdekében, hogy gyermekeinket meg tudjuk védeni a 

szexuálisan deviáns viselkedési formáktól. 

 

Felhívta a polgármestert, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 

 

Határidő: 2023. március 31. 

 

 

18. Napirendi pont: Előterjesztés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló 

tájékoztató elfogadására 

 

Tekintettel arra, hogy szóbeli kiegészítés, kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi 

Péter polgármester elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek a lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról szólótájékoztatót az előterjesztésben foglaltak szerint. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 10 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

54/2024. (III.28.) határozata 

a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztató elfogadásáról 
 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztatót az előterjesztésben foglaltak szerint elfogadja. 

 

 

19. Napirendi pont: Kérdés  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: Pasztorniczky István képviselő kérdést nyújtott be hozzá. 

A szabályoknak megfelelően lehetősége van a kérdést szóban előadni. Kérte jegyző urat, hogy 

ismertesse a Szervezeti és Működési Szabályzat erre vonatkozó részét.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: Szervezeti és Működési Szabályzat 20.§ (1) bekezdése szerint „Az 

interpelláció valamely probléma felvetése és kifejtése a Képviselő-testület ülésén, és ezzel 

kapcsolatos kérdés megfogalmazása a Képviselő-testület bizottságához, polgármesterhez és a 

jegyzőhöz.” A kérdés tekintetében az interpellációra vonatkozó szakaszokat kell figyelembe 

venni a 21.§ kivételével. Kérdést lehet feltenni polgármester úrnak, amely egyes számban 

szerepel az SzMSz-ben.  

 

Pasztorniczky István képviselő: három külön lapon nyújtott be egy-egy kérdést:   

 

1. Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete tavaly, az 56/2023. (III.30.) 

számú határozatával – az Andrássy Gyula emlékév alkalmából tett javaslatomat elfogadva 

– döntött az Esze Tamás u. – Petőfi Sándor u. torkolatában lévő kis tér „gróf Andrássy 

Gyula tér” névre történő elnevezéséről. E határozat végrehajtása, legalábbis az utcanév-

táblák cseréje a mai napig nem történt meg! Megkérdezte polgármester úrtól, hogy mikor 

kívánja végrehajtani a határozatot és az utcanév tábla cseréjét a Polgármesteri Hivatal.  

 

2. Pár évvel ezelőtt a város területén új, műanyag táblákra cserélték a régi utcanév táblák nagy 

részét, a városrész nevét is feltüntetve rajtuk. Ezeknek az új tábláknak a nagy része már a 
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kifakult, a napsugárzás kiszívta, olvashatatlanná, vagy nehezen láthatóvá vált. Ez nem tesz 

jót városunk arculatának. Ezeket a táblákat sürgősen le kellene cserélni, de nem erre a 

silány minőségűre, hanem időtálló, akár a régihez hasonló zománcozott utcanév táblákra, 

de egységesen, jó minőségben. Megkérdezte polgármester urat, hogy tervezi-e kérdésem 

alapján a kifakult utcanév táblák miatt ezek teljes körű cseréjét, mennyibe került ez a 

városnak, annak idején, és lát-e módot a silány táblák szállítójától kártérítésre.   

 

3. Az elmúlt évek során sokszor kifogásoltam, hogy nem működteti a város a kötelező 

útellenőr szolgálatot. Előző testületi ülésen végre arról számolt be a Polgármesteri Hivatal, 

hogy a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály keretében működteti ezt a 

szolgálatot. Az útellenőrnek jelentési és intézkedési kötelezettsége van az utakkal 

kapcsolatos hiba észlelése esetén. Sajnos ennek a működésnek a hatása a valóságban nem 

érzékelhető, városunkban százas nagyságrendben találhatók kifakult, sérült, nehezen 

észlelhető KRESZ táblák, amelyek nem csak a hanyagságot tükrözik, hanem 

balesetveszélyesek is. Megkérdezte polgármester úrtól, hogy mikor kívánja lecserélni 

ezeket a sérült és kifakult KRESZ táblákat a Polgármesteri Hivatal.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: a város közigazgatási területén belül az utcanév táblák 

2014-ben kerültek kihelyezésre. A táblák megfelelő minőségben a szabványoknak megfelelően 

készültek el. 408 db tábla, nettó 760.000,- forintba került. A megfakult utcanév táblák 

tekintetében az útellenőri szolgálat és a közterület-felügyelet elvégezte a felméréseket, a táblák 

teljes körű cseréjének érdekében. 2024. első félévében a táblacserék megtörténnek. A város 

közigazgatási területén belül a KRESZ táblák kihelyezése és cseréje folyamatos, az útellenőri 

szolgálat a jogszabályoknak megfelelően működik. A Városüzemeltetési és Közterület-

felügyeleti Osztály minden évben a város rendőrkapitányságával együttműködve évente kettő 

alkalommal forgalomtechnikai bejárást tart. 2024. első félévében az első bejárás megtörtént, az 

erről készült jegyzőkönyvet továbbítja szíves felhasználásra. A balesetbeszélyes, megfakult 

KRESZ táblák soron kívüli cseréje a heti útellenőri jelentések alapján folyamatosan elvégzésre 

kerül. A központi címregiszterbe érkezett értesítés alapján, a választás kitűzésének napjától a 

választás napjáig moratórium van érvényben, melynek értelmében nem lehetséges közterület 

nevét, jellegét megváltoztatni, házszámot, épület és lépcsőház számát megváltoztatni. A 

választást követően a tér átadásának nincs akadálya.  

 

20. Napirendi pont: Egyebek  

 

Kracson Norbert képviselő: jó hír, hogy a Batsányi utcában meg fog újulni a csapadékvíz 

átemelő. A Batsányi János – Rákóczi utca kereszteződésével szemben lévő közlekedési tükör 

kihelyezésének finanszírozását egy civil partner vállalta. A tisztítsuk meg az országot pályázat 

maximum 75 millió forint-értékben került kiírásra. A pályázat nemcsak illegális 

hulladéklerakók felszámolását támogatja, hanem 40% mértékben területek lekerítését, valamint 

kamerarendszer vásárlását. Hozzátette, hogy a derogációs pályázat kapcsán a Dózsa György úti 

távhő szennyvízhálózatra való rákötését még meg kell oldania a kivitelezőnek, tárgyalások 

folynak arról, hogy a Károlyi lakótelep új rendszerébe legyen bekötve, továbbá ennek kapcsán 

megújulhat az Óvoda köz is. Kérte jegyző urat, hogy adjon tájékoztatást a szavazókörök 

helységeinek a kialakításáról. Úgy gondolta, hogy lát még esélyt arra, hogy megoldást 

találjanak a 14. számú választókörzet helységére.  

 

Palicz István képviselő: a lakosság egy része rendet tart a portáján, főleg húsvétkor, azonban 

többen jóval hamarabb kitették a zöld hulladékot elszállításra. Húsvétkor nem szép látvány.  Az 

illegális szemétlerakás nagy mértéket ölt a városban, az egyik ilyen hely a Május patak Stuller 

utcai hídjánál. Felhívta a figyelmet, hogy bárki bármilyen szabálytalanságot lát, név nélkül 
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jelentse, hogy mihamarabb kézre kerüljön a bűnös. A kamerák bővítése jó gondolat, a lényeg 

hogy működjenek.  

 

Szőnyi István képviselő: a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság 

hatáskörében a civil önszerveződő közösségek pályázatainak önrészéhez kapcsolódó pályázat 

kiírásra került, 750.000,- forint összeggel az első körben. Akiket érint, pályázzanak.  

 

Szabó János képviselő: úgy gondolta, hogy nem igaz az, hogy senki nem látja, hogy ki 

szemetel. Hozzátette, hogy a 75 millió forint az a teljes pályázható összeg.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: nem valószínű, hogy Sátoraljaújhely Város 

Önkormányzata megkapja a teljes összeget. Felháborítja az illegális hulladéklerakás helyzete, 

továbbá ez a hozzáállás nem méltó az emberhez. Régebben azt mondták, hogy el kell kezdeni 

az óvodákban az oktatást, hogy mit kell kezdeni a hulladékkal. Azonban az elsődleges közösség 

nem az óvoda, az iskola, hanem a család, a barátok.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a 2022. évi választás óta eltelt kettő év. Ez idő alatt nem érkezett 

kérés, hogy vizsgálják felül a 14. számú választókörzet szavazóhelyiségét. Tavaly ősztől 

felülvizsgálásra kerültek a választási helyszínek a jogszabályoknak megfelelően. Kettő helyszín 

nem felelt meg a jogszabályoknak, az egyik a Vízmű Kft., a másik a Zég Kft. helysége. A 

szavazóhelyiségek a Szent István Katolikus Technikum és Gimnázium és a Ford Autószalonba 

fognak átkerülni. A két intézmény vezetője megkeresésre került, nyilatkoztak és 

megállapodásra került sor. Mind ezek után a Helyi Választási Iroda határozatban állapította 

meg a szavazóhelyiségek címének módosítását. A határozat kihirdetéséig sem érkezett kérés. 

Amikor képviselő úr e-mail-ben jelezte, hogy szeretné módosítani a szavazás helyszínét, az a 

választási eljárásról szóló törvényben meghatározott határidő után következett be, miszerint a 

választás helyszínét a választás kitűzésének napjáig lehet módosítani. A Helyi Választási Iroda 

vezetőjeként nem tudja a kérést teljesíteni.   

 

Kracson Norbert képviselő: ősszel kérdezte, hogy mikor kerülnek a szavazóhelyiségek 

felülvizsgálatra, aljegyző úrnak jelezte szándékát. Nem maga miatt kéri a szavazóhelyiség 

áthelyezését, hanem a választópolgárok jelzései alapján. Nem akadálymentes, és egy mosdó 

van reggeltől estig több mint tíz embernek. Úgy gondolta, hogy személyesen kellett volna 

végigjárni a helyiségeket, valamint nem magánhelyiségben kellene lebonyolítani a választást, 

hanem állami intézményben. Az újonnan felújított Deák úti EGYMI kollégiumába történő 

áthelyezéssel kellene visszaállítani a korábbi állapotot. Megoldható lenne a kérése, hasonló eset 

volt 2019 évben.  

 

Tekintettel arra, hogy további észrevétel, kérdés, javaslat nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester megköszönte a képviselő-testület munkáját, és a nyílt ülést 11 óra 30 perckor 

berekesztette, majd a képviselő-testület zárt ülésen folytatta munkáját. 

 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

dr. Terdik Sándor s.k. 

jegyző 

Szamosvölgyi Péter s.k. 

polgármester 

 
 



HITELESÍTÉSI ZÁRADÉK

Az eredeti papíralapú dokumentummal egyező hiteles másolat.

Iktatószám: ISU/3945-2/2024

Másolatkészítő szervezet: Sátoraljaújhelyi Polgármesteri Hivatal

Másolat hitelesítését végző személy: Buka Gabriella - buka.gabriella@satoraljaujhely

Másolatkészítés időpontja: 2024.03.28. 13:23

Másolatkészítő rendszer megnevezése: ASP IRAT Szakrendszer

Másolatkészítő rendszer verziószáma: 23.2.0.22

Másolatkészítési szabályzat megnevezése: Sátoraljaújhelyi Polgármesteri Hivatal másolatkészítési szabályzata

Másolatkészítési szabályzat verziószáma: 1.0

Másolatkészítési rend elérhetősége: Sátoraljaújhelyi Polgármesteri Hivatal

Fiamsz
Typewriter
1. Melléklet













































































Fiamsz
Typewriter
2. Melléklet 









Sátoraljaújhely Város Önkormányzata
2024. évi közbeszerzési terve

3. verzió

Közbeszerzés tárgya
Közbeszerzés

tervezett
mennyisége

Közbeszerzésre
irányadó eljárási

rend

Tervezett eljárás
fajtája

Eljárás
megindításának

tervezett időpontja

Szerződés
teljesítésének

várható időpontja

1. Bortemplom - kiállítás megvalósítása
PM-SZERZ/312/2021

A
Sátoraljaújhe
lyi
"Bortemplom
" kiállítási
installációina
k
tervezése,elk
észítése és
helyszínen
történő
beépítése,tel
epítése,
amely a
következő,
egymásra
épülő
elemek
megvalósítás
ából áll:
Grafikai
tervezés és
kivitelezés
IT szoftver
és hardver
Egyedi
bútorok,
szerelt
szerkezetek
elkészítése,
beépítése

Uniós eljárásrend Nyílt eljárás 2024. Első
negyedév

2024. Második
negyedév

Fiamsz
Typewriter
3. Melléklet



2.
Közösségi célú fejlesztés Sátoraljaújhely
településén TOP PLUSZ-1.2.1-21-BO1-
2022-00084

Sátoraljaújhe
lyben a
Tompa úton
található
épületet az
önkormányz
at vásárolta
meg és
szeretné
hasznosítani
közösségi
kulturális
színtérré
"Borbarlang"
elnevezéssel
.
. Az épület
teljes
felújítása
szükséges.
A fejlesztés
eredmények
ént a
település
társadalmi
és közösségi
építő hatása
erősödik,
népességme
gtartó ereje
nő.

Nemzeti
eljárásrend

Kbt. 112. § (1)
bekezdés b) pont
Nyílt eljárás
(hirdetménnyel
induló)

2024. Első
negyedév

2025. Második
negyedév



3.
Csapadékvízelvezetés Sátoraljaújhely
Károlyi lakótelepen TOP PLUSZ-1.2.1-
21-BO1-2022-00023

A Károlyi
lakótelep
árvízvédelm
ének
fejlesztése,
az elöntések
megelőzése,
további
károk
elhárítása. A
pályázat
célja a
felszín alatti
vizek
védelmét is
elősegítve a
csapadékviz
ek és
belvizek
szennyezés
mentes
levezetése.

Nemzeti
eljárásrend

Kbt. 112. § (1)
bekezdés b) pont
Nyílt eljárás
(hirdetménnyel
induló)

2024. Első
negyedév

2025. Első
negyedév



4.
Belterületi zöldinfrastruktúra fejlesztés
Sátoraljaújhelyen TOP PLUSZ-1.2.1-21-
BO1-2022-00062

Átfogó cél a
fejlesztéssel
érintett
településen
a
zöldterületek
fejlesztése a
környezeti
minoség
javításával, a
zöldfelületek
növelésével,
egy élheto,
minoségi
környezet
kialakítása.
A
településen
eros
társadalmi
igényként
merül fel a
zöldfelületek
rekonstrukci
ója, fák
telepítése,
biodiverzitás
növelése, a
közterületek
humanizálás
a és a
zöldfelület
minoségéne
k javítása. A
pincesor
területén
elburjánzott
zöld
növényzet
teljesen
befedte a
meglévo
építményeke
t és
mélyutakat.

Nemzeti
eljárásrend

Kbt. 112. § (1)
bekezdés b) pont
Nyílt eljárás
(hirdetménnyel
induló)

2024. Első
negyedév

2025. Harmadik
negyedév



5.
Ipari Park infrastruktúra fejlesztése
Sátoraljaújhelyen TOP PLUSZ-1.1.1-21-
BO1-2022-00016

"Sátoraljaújh
ely Város
Önkormányz
ata a régi -
88 ha-os -
Ipari Park
bővítését
tervezi 381.
sz út mellett.
A terület
korábban
alacsony
termőértékű
szántó
művelésű
terület volt,
melyet a
beruházás
céljára
kivontak
mezőgazdas
ági
művelésből.
A tervezett
tevékenység
az ipari park
terület
előkészítésé
hez
szükséges
vízi közmű
tervek, -
benne az
ivóvíz
ellátás,
kommunális
szennyvízelv
ezetés,
csapadékvíz
elvezetés,
vízjogi
létesítési
engedélyezé
si tervét
tartalmazza.
Az

Nemzeti
eljárásrend

Kbt. 112. § (1)
bekezdés b) pont
Nyílt eljárás
(hirdetménnyel
induló)

2024. Második
negyedév

2025. Második
negyedév



engedélyezé
si terv
geodéziai
felmérés
alapján
készült,
egyeztetve a
terület
úthálózata,
telekosztása
és
tereprendezé
se tervezett
engedélyezé
si tervével.
Valamint
buszforduló
kialakítását
is
megvalósítu
nk."



6.
Szociális városrehabilitáció folytatása
Sátoraljaújhelyen (ERFA) TOP PLUSZ-
1.2.2-21-BO1-2022-00002

A projekt
célja a
településrész
i szegregáció
oldása, és
Sátoraljaújhe
ly szegregált
településrész
én élők
lakhatási
feltételeinek
a javítása és
társadalmi
felzárkóztatá
sa. Tervezett
tevékenység
ek között
szerepel a
Bethlen
Gábor út 2.
szám alatt
kétlakásos
szociális
bérlakás
építése. A
második
projektelem
pedig 10 db
térfigyelő
kamera
telepítése az
akcióterülete
n
megvalósuló
fejlesztésekh
ez
kapcsolódóa
n. A
harmadik
projektelem
pedig egy
szelektív
hulladékgyűjt
ő sziget
kialakítása.
A pályázat

Nemzeti
eljárásrend

Kbt. 112. § (1)
bekezdés b) pont
Nyílt eljárás
(hirdetménnyel
induló)

2024. Második
negyedév

2026. Második
negyedév



keretében az
infrastrukturá
lis
beavatkozás
okat
kiegészítő
szoft típusú
felzárkóztató
ESZA
programot
valósít meg
a
szegregátum
okban élő
lakosság
szociális
hátrányainak
csökkentése
érdekében.

7.
Belterületi közútfejlesztés
Sátoraljaújhelyen TOP PLUSZ-1.2.3-21-
BO1-2022-00015

Sátoraljaújhe
lyben a
Kazinczy
utca
útburkolatán
ak
korszerűsíté
se és
felújítása
során a
meglévő
szilárd
burkolatú út,
valamint az
útpadka
szerkezete
kerül
felújításra.

Nemzeti
eljárásrend

Kbt. 112. § (1)
bekezdés b) pont
Nyílt eljárás
(hirdetménnyel
induló)

2024. Második
negyedév

2025. Negyedik
negyedév



8.
Fogyatékos nappali otthon bővítése
Sátoraljaújhelyen TOP PLUSZ-3.3.2-21-
BO1-2022-00021

A pályázat
keretében
megvalósuló
épületbővíté
s mellett az
engedélyeze
tt 20
férőhelyes
fogyatékosok
nappali
intézményén
ek 25
férőhelyre
történő
emelését
tervezik.

Nemzeti
eljárásrend

Kbt. 112. § (1)
bekezdés b) pont
Nyílt eljárás
(hirdetménnyel
induló)

2024. Harmadik
negyedév

2025. Első
negyedév

9.
Orvosi rendelő felújítása
Sátoraljaújhelyben TOP PLUSZ-3.3.2-
21-BO1-2022-00008

"A Hősök
tere
12. és a
Kazinczy út
11. szám
alatt
található
orvosi
rendelők
teljes körű
felújítása."

Nemzeti
eljárásrend

Kbt. 112. § (1)
bekezdés b) pont
Nyílt eljárás
(hirdetménnyel
induló)

2024. Első
negyedév

2025. Harmadik
negyedév

10.

Sátoraljaújhelyi Bortemplom
rehabilitációja - „Aszútörténeti kiállító és
rendezvénytér a Hegyalja kapujában”
PM_SZERZ/312/2021

"Installáció
Bútorozás
Konyhatechn
ológia
Multimédia,
IT,
szoftverek,
hangtechnik
a"

Uniós eljárásrend Nyílt eljárás 2024. Második
negyedév

2024. Második
negyedév



11.

„Lélegző városi parkok Zemplénben -
Sátoraljaújhely, Hősök tere
rekonstrukciója” , HUSK-2302 Interreg
Magyarország – Szlovákia Program

"A tervezett
tevékenység
ek
következtébe
n a projekt
kimenetekén
t új
fenntartható
és
természetkö
zeli park jön
létre a város
szívében.
Létrejön egy
széles
közönség
számára
megnyitott,
szépen
karban
tartott, több
árnyékkal
rendelkező
kert.
A projekt
keretén belül
továbbá
létrejön egy
applikáció is,
amely a
partnertelepü
léssel
közösen
kerül
fejlesztésre.
Ennek az
alapját egy
dendrológiai
felmérés
adja,
amelyet
Sátoraljaújhe
lyen a védett
terület fáin
végeznek el.
A létrejövő

Nemzeti
eljárásrend

Kbt. 112. § (1)
bekezdés b) pont
Nyílt eljárás
(hirdetménnyel
induló)

2024. Harmadik
negyedév

2025. Negyedik
negyedév



háromnyelvű
alkalmazás
segítségével
a város lakói
és az ide
látogatók
megismerhet
ik a város
fáinak faját,
korát, és a
kapcsolódó
esetleges
érdekessége
ket,
történeteket.
"



12.

„Zempléni nekropoliszok -
Sátoraljaújhely, Városi temető
mauzóleumainak felújítása” , HUSK-
2302 Interreg Magyarország – Szlovákia
Program

"A projekt
eredmények
ént a sírkert
mauzóleuma
i hosszú
időre
megőrzik
állékonyságu
kat. Az utak
felújításával
javul a
temető
megközelíth
etősége,
elérhetősége
, ezáltal
részben
akadályment
esül is.  A
projekt egyik
kiemelt célja,
hogy a
sírépítménye
ket,
temetőket
jobban
belevonja a
turizmusba
és a helyi
közéletbe,
átformálja az
azokról való
közbeszédet
és
kívánatosab
bá tegye a
temetkezési
helyekhez
kapcsolódó
közérzetet. A
fejlesztést
követően
mindinkább
esztétikus,
pihenésre,
elmélyülésre

Nemzeti
eljárásrend

Kbt. 112. § (1)
bekezdés b) pont
Nyílt eljárás
(hirdetménnyel
induló)

2024. Harmadik
negyedév

2025. Negyedik
negyedév



alkalmas
környezetké
nt tekintenek
a
köztemetőre
az
odalátogatók
.
Létrejön egy
széles
közönség
számára
megnyitott,
szépen
karbantartott
kert, illetve a
interaktív
guide
applikáció is
segíti a
látogatókat a
temetőben
való
tájékozódásb
an és a
síremlékek
megismerés
ében.
"



13. Villamos energia beszerzése 2024.évre

Az
Önkormányz
at és
intézményei
részére
villamos
energia
beszerzése;
a tényleges
mennyiség
az előző évi
fogyasztási
adatok
alapján kerül
meghatározá
sra, mely
előreláthatól
ag 729 743
kWh
(opcióval
növelt
mennyiség).

Uniós eljárásrend
Keretmegállapodá
s alapján verseny
újranyitás

2024. Második
negyedév

2025. Második
negyedév

14. Földgáz beszerzése 2024-2025 gázévre
vonatkozóan

Előző gázév
adata
alapján 805
866 kWh
mindösszese
n (opcióval
növelt
mennyiség).

Uniós eljárásrend
Keretmegállapodá
s alapján verseny
újranyitás

2024. Második
negyedév

2025. Harmadik
negyedév



15. Villamos energia beszerzése 2025.évre

Az
Önkormányz
at és
intézményei
részére
villamos
energia
beszerzése;
a tényleges
mennyiség
az előző évi
fogyasztási
adatok
alapján kerül
meghatározá
sra, mely
előreláthatól
ag 729 743
kWh
(opcióval
növelt
mennyiség).

Uniós eljárásrend
Keretmegállapodá
s alapján verseny
újranyitás

2024. Negyedik
negyedév

2025. Negyedik
negyedév



Fiamsz
Typewriter
4. Melléklet
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I G A Z O L Á S
Ezt az elektronikus dokumentumot az elektronikus ügyintézés részletszabályairól szóló 451/2016. (XII.  19.) Korm.
rendelet alapján nyújtott azonosításra visszavezetett dokumentumhitelesítés (AVDH) központi elektronikus ügyintézési
szolgáltatás keretében a Szolgáltató, azaz az IdomSoft Zrt., elektronikus bélyegzővel és időbélyegzővel látta el.


A polgári perrendtartásról szóló 2016. évi CXXX. törvény 325. § (1) bekezdés g) pontjában foglaltaknak megfelelően, az
azonosításra visszavezetett dokumentumhitelesítés szolgáltatás keretében hitelesített dokumentum teljes bizonyító erejű
magánokirat. A polgári perrendtartásról szóló 2016. évi CXXX. törvény 323. § (4)-(5) bekezdésében és az elektronikus
ügyintézés  részletszabályairól  szóló  451/2016.  (XII.  19.)  Korm.  rendelet  113.  §  (4)  bekezdésében  foglaltaknak
megfelelően az azonosításra visszavezetett dokumentumhitelesítés szolgáltatás keretében hitelesített dokumentum
közokirat, ha azt bíróság, közjegyző, ügyész vagy más hatóság, illetve közigazgatási szerv ügykörén belül, a jogszabályi
rendelkezéseknek megfelelő módon állította ki.


Az Igazoláshoz tartozó dokumentum az azonosítást elvégző, hitelesítést kérő szakrendszertől kapott adatok alapján az
alábbi hivatalos személytől származik:


Neve: Buka Gabriella


Egyedi azonosítója: buka.gabriella@satoraljaujhely


Beosztása: -


Szervezeti egység megnevezése: Szervezési, Szociális és Hatósági Osztály


Szervezet megnevezése: Sátoraljaújhelyi Polgármesteri Hivatal


A hitelesítés időpontja: 2024-03-28T13:23:07+01:00


Ez az elektronikus dokumentum két, egymástól elválaszthatatlanul összetartozó részből, az eredeti dokumentumból és záradékból áll.
Az Igazolás című jelen záradék az eredeti elektronikus dokumentum csatolt melléklete. A záradék olvasható szöveges formában rögzíti
az eredeti dokumentum hitelesítésének körülményeit és az ezzel kapcsolatos egyéb adatokat.


A szolgáltató elérhetőségei


Csatlakozott szakrendszerek számára hibabejelentés: helpdesk@idomsoft.hu
Honlap: https://szeusz.gov.hu/szeusz/avdh-dhsz



https://szeusz.gov.hu/szeusz/avdh-dhsz
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